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سرمقاله
مدیر ترویج بیمارستان دامپزشکی 

تهران:

به جای انسان ها، سگ ها را 
واکسینه کنید

مجتبــی طباطبایــی مدیــر ترویــج 
بیمارستان دامپزشکی مرکزی تهران به 
گزارش های منتشره بین سال های ۲۰۰۲ 
تا ۲۰۲۲ که در آن رتبه ســوم هاری به 
ایران نسبت داده شده بود، اشاره می کند 
و می گوید: »محاسبه رتبه واقعی به این 
سادگی نیســت، خیلی از کشور ها اصلا 
آماری ندارند یا آمارشــان با خطای بالا 
اعلام می شــود، اما بنا به آمار سازمان 
بهداشــت جهانی، از سال ۲۰۰۲ تا سال 
۲۰۱۹ یعنی حتی ۳ ســال قبل از ۲۰۲۲ 
در قاره افریقا کشــور اتیوپی با بیش از 
۱۳ هزار، نیجریه ۷ هزار، تانزانیا ۵ هزار 
و کنیــا و کنگو ۳ هــزار مرگ و میر از 
هاری داشــتند و در قاره آسیا هم هند با 
بیش از ۲۸ هزار، چین با ۴ هزار، پاکستان 
با ۵ هزار، اندونزی و فیلیپین هم با هزار 
مورد هاری ثبت شــده اســت.«وی در 
توضیح بیشتر بازنشر اطلاعات اشتباه از 
ســوی منابع غیر معتبر و حتی برخی از 
رسانه ها، می افزاید: »آمار هایی که اخیرا 
منتشر شــده فقط یک مورد است که به 
وضــوح نشــان می دهد تا چــه میزان 
وضعیت انتشار اطلاعات در مورد هاری 
در کشور وحشتناک است، با اینکه آمار 
مــرگ میر بحرانی نیســت، اما همواره 
حجم عظیمی از اطلاعات غلط منتشــر 
می شود.«مجتبی طباطبایی در پاسخ به 
این پرســش که در گزارش مجلس گفته 
شــده بود رشد جمعیت ســگ ها بسیار 
ســریع اســت و با این توان زادآوری 
ســگ ها مشــکلات بیشــتر می شود، 
می گوید: »اینکه تــوان زادآوری را به 
افزایش جمعیت نســبت دهیــم ایرادی 
بسیار واضح است و نکته قابل توجه این 
اســت که هاری اصلا ربطی به افزایش 

جمعیت ندارد.
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یادداشت
علت مقاومت شهرداری ها در برابر اجرای طرح 

CNVR چیست؟

  آیا سگ های بلاصاحب منبع درآمدی برای 
شهرداری ها  و  پیمانکارانشان هستند؟!!

?عاطفه سیف- فعال حقوق حیوانات
هــرگاه  صحبــت از اجرای طــرح CNVR )گرفتن  سگ ها-عقیم ســازی- 
واکسیناسیون-  بازگردانی  به محل(  می شود، شهرداریها کمبود بودجه ی لازم و نبود 
زیرساخت را بهانه می کنند، حال آنکه شواهد نشان می دهد هزینه انجام این طرح با 
نتایج درست و پایدار که سبب ایجاد جمعیتی پایدار و ایمن از سگها میشود به مراتب 
کمتر از هزینه های سالها جمع آوری  و کشتار غیر اخلاقی و بی نتیجه خواهد بود،پس 
علت مقاومت شهرداریها در برابر اجرای این طرح چیست؟!! دلایل تبلیغ بر علیه آن 
چیست؟!! چرا سالهاست سعی می کنند بار مشکلات  را به  جای پذیرش مسئولیت 

بردوش فعالان حقوق حیوانات بیندازند؟!!
از چیزی بیش از سی و چند سال قبل که فعالیتی در زمینه حقوق حیوانات در ایران 
انجام نمی شد اما کشتار سگها رواج داشت چرا نسل سگها در ایران منقرض نشده 
است؟!!پیداســت اجرای این روشــهای غیر اخلاقی و ناکارآمد منافع مالی برای 
شهرداریها در بر دارد.مادامیکه ساماندهی حیوانات شهری به مناقصه گذاشته میشود 
و شهرداری آن را در مقابل کمترین مبلغ پیشنهادی به پیمانکار محول می کند، پس 
انداز زیادی از بودجه ایی که برای ساماندهی سگها دریافت کرده ، برایش باقی خواهد 
ماند.از سویی دیگر پیمانکاری که مبلغی را از شهرداری دریافت کرده و درمناقصه 
با هدف دریافت سود مالی شرکت کرده است همان مبلغ دریافتی را هم برای سگها 
هزینه نمی کند تا خرج در رفته چیزی ته کیسه اش بماند.در شهرهایی که شهرداریها 
خود به انجام این امر مبادرت می ورزند و با حداقل هزینه اقدام به کشــتار یا جمع 
آوری سگها در اسارتگاه ها کرده و باعث مرگ تدریجی آنها می شوند،  میزان زیادی 

از بودجه ساماندهی برایشان پس انداز خواهد شد.
تعدادی از اسارتگاه های شهرداری در مراکز استانها یا شهرهای بزرگ با وجود 
آنکه سگهای بلاصاحب را مشکل شهر خود میدانند در ازای دریافت مبالغی اقدام 
به پذیرش سگ از شهرها و روستاهای مجاورمی کنند،این امر چه دلیل دیگری جز 

منفعت مالی می تواند داشته باشد؟!!
از سویی دیگر تعدادی از سگها با تحمل درد و رنج و گرسنگی و تشنگی مراکز 
اسارت شهرداریها زنده میمانند و پس از مدتی پیمانکاران یا شهرداریها با رها سازی 
موقــت آنها در گله های چندین تایی با ظاهری تکیده و بعضا مو ریخته در اطراف 
شــهرها باعث ایجاد وحشت در مردم شده و مجدد به بهانه مردم با دریافت بودجه 
اقدام به زنده گیری و حبس سگها کرده و این چرخه ی معیوب ادامه می یابد.تهییج 
اذهان عمومی بر علیه سگهای بلاصاحب، انتشار آمار کذب درباره هاری و گزیدگی 
و... اقدامات پشتیبانیست که در جهت ادامه ی این چرخه ی معیوب و پولساز برای 
شهرداریها و پیمانکارانشان صورت می گیرد.این در حالیست که بازارهای خرید و 
فروش حیوانات با اطلاع کامل شــهرداریها به کار مشــغولند و با فروش سگهای 
پرورشــی یا دزدی و حیوانات حیات وحش از طریقی دیگر به شــهرداری ســود 
می رســانند. بازارهایی که مســاحت وسیعی را با نظارت مستقیم پنهانی یا علنی 
شــهرداریها اشــغال کرده اند و در آنها ســگ و حیوانات حیات وحش به فروش 
می رسند.در قسمتی از این بازارها جنگ اندازی سگها رایج است و سرپرستان بی 
مسئولیت با شرط بندی بر روی سگهای خود آنها را به جان هم می اندازند. بعضا 
دیده شده که این کار در کنار جاده های بزرگراهها و با حضور کودکان انجام می شود 
اما شهرداری هیچ نگرانی بابت مردم ندارد همان شهردای که سگهای بلاصاحب را 
به بهانه مردم جمع آوری می کند علاوه بر آنکه میدانیم این قِسم شرط بندی نوعی 
قمار و حرام است.این شواهد نشان میدهند شهرداریها در صدد کسب منفعت و درآمد 
از جمع آوری و کشتار سگها و در کنار آن خرید و فروش حیوانات و البته شرط 
بندی و جنگ اندازی آنها که حرام است می باشند و مادامیکه پای منفعت آنها در 
میان است نه تنها دغدغه شهروندان و سلامت آنها را ندارند بلکه آنها را بهانه منفعت 
طلبی خود کرده و  از طریق جمع آوری و کشــتار سگها با پرخاشگر کردن آنها و 
افزایش جمعیتشان سلامت جامعه را در جهت منافع مالی خود تهدید می کنند.زنده 

گیران شــهرداریها برای تحویل دادن تعداد معینی ســگ در روز حتی وارد حریم 
خصوصی و املاک مردم می شــوند و اقدام به بردن سگهایشان می کنند.این زنده 
گیران که بعضا افرادی دارای سو پیشینه اند با بیرحمی و آزار سگها به بدترین روش 

آنها را می گیرند و به آنها آسیب های جدی می رسانند.
روشهای به روز علمی و اخلاقی مدیریت جمعیت حیوانات شهری و کنترل هاری 
تاکید بر عقیم سازی، واکسیناسیون و باز گردانی سگها به محل اولیه زندگیشان کنار 
مردم دارد. آموزش به مردم برای پذیرش سگها، زندگی مسالمت آمیز کنار سگها 
و آزار نرساندن به آنها و خوراک رسانی اصولی نیز باید انجام گیرد. سگی که عقیم 
است هیجانات جفتگیری، پرخاشگری و نزاع یا گشت و گذار برای یافتن جفت را 
ندارد.سیر بودن سگها نیز علاوه بر آنکه مانع زباله گردی سگها شده و باعث تغذیه 
ی آنها از منابع بهداشتی می شود سبب آرامش بیشتر، گشت زنی و اضطراب کمتر 
آنها شده و تمام این موارد تعارض سگها را با محیط پیرامون خود کاهش می دهد. 
در واقع سگهای عقیم و سیر در قلمرو خود مستقرند و جابجایی جمعیت هم به حداقل 
می رســد. تمام این موارد منجر به مدیریت جمعیت سگها، کنترل بیماری هاری و 
کاهش گزش خواهد شد.برعکس کشتار و جمع آوری سگها با افزایش ظرفیت حمل 
منطقه باعث می شود که سگهایی از مناطق دیگر به محلی که در آن کشتار یا جمع 
آوری شده بیایند و جایگزین سگهای قبل شوند.این سگ ها هم با سگهای بقا یافته 
قبلی وارد نزاع بر سر قلمرو می شوند،هم نر و ماده ها جفتگیری کرده و بر جمعیت 
سگهای همان محلی که در آن سگها کشتار یا جمع آوری شده اند ،می افزایند.از این 
روســت که می بینیم با وجود کشتار و جمع آوری طی سالها و ادامه ی این چرخه 

معیوب جمعیت سگها مدیریت نشده است.
نکته قابل توجه آن است که ارتباطی بین خوراک رسانی سگها با افزایش جمعیت 
آنها وجود ندارد، بلکه حتی این احتمال وجود دارد که سگهای ماده در اثر اضطراب 
ناشــی از گرسنگی پیش از موعد یا بیشتر از حد طبیعی فحل و آماده جفتگیری 
شوند.در واقع خوراک رسانی اصولی کیفیت تغذیه حیوانات را افزایش داده و این 
امر به ارتقا بهداشــت و سلامت عمومی انسانها کمک می کند.دستورالعملهای 
مدون سازمانهای جهانی مرتبط با بهداشت و سلامت و تغذیه انسان و حیوان و 
منابع علمی و اخلاقی و به روز علم مدیریت حیوانات شــهری موید نکات فوق 
می باشند.از طرفی سگها در مناطقی که مردم با آنها بهتر رفتار می کنند و به آنها 
آزار نمی رســانند،آرامترند. باید در نظر داشته باشیم که رفتار بد مردم با آنها و 
اعمال بیرحمانه شکارچیان و زنده گیران شهردای در حافظه ی سگها ثبت می شود 
و موجب پرخاشــگری آنها می گردد.در واقع ســگی که سیر و سلامت و عقیم 
است،با او بد رفتاری نمی شود و زندگی خود را در خطر نمیبیند آرام است و وقتی 
واکسینه باشد سلامت خودش و مردم هم تامین خواهد شد.تمام موارد عنوان شده 
موید این نکته است که اگر شهرداریها با وجود راه حلهای علمی و اخلاقی مدیریت 
جمعیت حیوانات شهری که منجر به سلامت کل جامعه می شود ،به جای صرف 
هزینه در مسیر درست و نتیجه بخش که حاصل آن دستیابی به جمعیتی پایدار و 
ایمن از سگهاســت؛هنوز تاکید دارند که روشــهای منسوخ و غیر علمی و غیر 
اخلاقی کشتار یا جمع آوری که بدون نتیجه اند یا نتایج معکوس دارند را پیش 

گیرند باید پای منافعی برایشان در میان باشد.
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جابــری انصاری ۲۴ آبان ماه، 
روز کتاب وکتابخوانی را به اهالی 
فرهنــگ، هنر و رســانه بویژه 
فرزانگان و اندیشــمندان استان، 
اساتید دانشگاه و حوزه، معلمان، 
ناشرین، نویسندگان و عموم مردم 
علاقه مند به کتاب و کتابخوانی 

تبریک و تهینت گفت...

عســگری نماینده کرج، 
فردیس و اشــتهارد گفت: با 
پیگیری های صورت گرفته از 
وزیر کشور و معاون اجرایی 
رئیس جمهــور، طرح ارتقاء 
شهرهای کمالشهر، ماهدشت 
و محمدشهر به شهرستان پس 

از رایزنی های مجدد....

بهره برداری نادرست از فضای مجازی 
می تواند یکی از موانع کتابخوانی در کشور باشد

ارتقاء 3شهر کمالشهر، ماهدشت و 
محمدشهر به شهرستان، در کمیسیون 

سیاسی دولت تائید شد

دریافت مجوز شرط ادامه  فعالیت مراکز 
اقامتی غیر مجاز در غرب البرز

طرد17 هزار تبعه بیگانه غیرمجاز 
وممنوعیت اجاره ملک به آنها درالبرز

فرهنگ و هنر

در استان

فرهنگ و هنر

اجتماعی
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معاون گردشگری اداره 
کل میــراث فرهنگــی، 
گردشگری و صنایع دستی 
استان البرز اعلام کرد: باغ 
ویلاهاو مراکز اقامتی غیر 
رســمی در ۲ شهرســتان 
ســاوجبلاغ و چهارباغ در 

غرب این استان......

 معاون حقوق عامه و پیشگیری 
از وقوع جرم دادستان مرکز استان 
البرز از طرد ۱۷ هزار اتباع بیگانه 
غیرمجاز از این اســتان خبر داد و 
گفت: ۵۰ درصد اتباع غیرمجاز 
زباله گرد هستند، همچنین اجاره 
ملک به اتباع بیگانه غیرمجاز در 

کرج ممنوع است...

بزرگراه شمالی کرج به طول حدود 1۸ کیلومتر 
در امتداد آزاد راه شــهید همت از سال 1۳۹۵ در 
دست ساخت قرار گرفته است و اکنون حدود ۷۸ 

درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
اکنــون حدود هفت کیلومتر از این مســیر بین بلوار 
طالقانی شــمالی و باغستان کرج آسفالت و آماده بهره 
برداری شده اســت که به زودی افتتاح خواهد شد.این 
پروژه برای انتقال ترافیک شــرق کــرج به غرب این 
کلانشهر و آزاد راه کرج - قزوین در دست ساخت قرار 
گرفته اســت وقرار اســت در اوایل سال آینده به طور 
کامــل بهره برداری شــود.به گزارش کوه ســرفراز، 
درنشســت خبری که باحضور حسین مهاجری رئیس 
کمیسیون حمل ونقل شورای اسلامی کرج وابوالفضل 
رحمانی مدیر اجرایی پروژه بزرگراه شهید سلیمانی در 
حاشیه بازدید از بزرگراه شهید سردار سلیمانی در شمال 
کلانشهر کرج برگزار شــد،به تشریح اقدامات پروژه 
پرداختند وبه ســوالات خبرنگاران پاسخ دادند.حسین 
مهاجری به خبرنگاران گفت : طی ۹ ماه گذشته مدیریت 
شــهری کرج بخش عمده فعالیت های عمرانی خود را 
روی این بزرگراه متمرکز کرد و توانست ۷.۵ کیلومتر 
آن را تکمیل کند.وی ادامه داد: با تکمیل تمام بزرگراه 
شــهید سلیمانی به طول حدود ۱۸ کیلومتر ، ۴۰ درصد 
ترافیک اســتان البرز به این مسیر جدید انتقال می یابد.
مهاجری با بیان اینکه امسال ۵هزارو۴۰۰ میلیارد ریال 
اعتبار از سوی مدیریت شهری کرج به ساخت بزرگراه 
شهید ســلیمانی اختصاص یافته است ، گفت: به زودی 
نیز اقدام لازم برای جذب ســهم ۳۵ هزار میلیارد ریالی 
دولت برای این پروژه به عمل می آید.رئیس کمیسیون 
حمل ونقل شــورای اسلامی کلانشهر کرج گفت : در ۹ 
ماه گذشــته حدود چهار میلیون متر مکعب در بزرگراه 
شهید ســلیمانی کرج خاکبرداری شده است.وی ادامه 
داد: درایــن مــدت چهارصد هزار کامیــون ۱۰ چرخ 
خاکبرداری ، یک و نیم میلیون متر مکعب خاکریزی و 
۱۱۰ هزار تن پخش آسفالت در ۷.۵ کیلومتر آماده بهره 
برداری این بزرگراه بخش شــده است.همچنین در این 
مدت ۶۵ هزار متر مکعب بتن ریزی شده است.مهاجری 
تاکید کرد: افتتاح کامل بزرگراه شهید سردار سلیمانی 
روزانه ۹۰۰ میلیارد ریال در مصرف ســوخت صرفه 
جویــی دارد که کمــک بزرگی به اقتصاد کشــور و 

جلوگیری ازآلودگی هوا است.همچنین تعدادی درخت 
در مســیر این بزرگراه با رعایت اصول فنی ومهندسی 
جابه جا شد.وی با اشاره به تامین بخش زیادی از پروژه 
بزرگراه شهید ســلیمانی توسط مدیریت شهری کرج 
افزود: افتتاح کامل این پروژه با درآمد سالانه ۲۰ هزار 
میلیارد ریال همراه اســت که تا ۳۲ ســال به مدیریت 
شهری کرج تعلق دارد و در بین ۲۸ اتوبان کشور جایگاه 

نخست را به لحاظ جذب ترافیک خواهد داشت.
رئیس کمیسیون حمل ونقل شورای اسلامی شهر 
کرج یادآور شد: در ضلع شمالی این بزرگراه ۵۰۰ 
هــزار هکتار زمین وجود دارد که این اراضی برای 
پیشــگیری از رانش و سیلاب غیر قابل نفوذ شده و 
سامانه هدایت آبهای سطحی برای اراضی مذکور 
اجرا شــده است. تلاش ها بر این است تا سال آینده 
اتوبان همت از طریق بزرگراه سردارســلیمانی به 
شــهر کرج متصل شــود.ابوالفضل رحمانی مدیر 
اجرایی پروژه بزرگراه شهید سلیمانی گفت: طی ۹ 
ماه گذشــته اقدامات گسترده ای برای تکمیل این 
بزرگراه توسط مدیریت شهری کرج به عمل آمده 
است.وی ادامه داد : تمام مجموعه فنی و کارشناسی 
و مدیریت شــهری کرج برای تکمیل این بزرگراه 
بســیج شده که مردم در آینده نزدیک شاهد افتتاح 
بخشــی از آن خواهند بود.رحمانــی از پل B۱ به 
عنوان مهمترین بخش بزرگراه شــهید سلیمانی یاد 
کــرد و گفت : این پل به ارتفاع ۱۳۶ متر بلندترین 
پل خاورمیانه به شــمار می رود که از مهندســی 
پیچیده برخوردار است. این پل به طول حدود ۹۰۰ 
متر دارای دهنه های ۱۸۰ متری اســت.رحمانی با 
بیان اینکه دسترسی های متعددی در مسیر بزرگراه 
شهید سلیمانی کرج احداث یا پیش بینی شده است 
، گفت : در اجرای این پروژه پیوست زیست محیطی 
نیز رعایت کرده ایم.رحمانی تصریح کرد: دررابطه 
با حیات زیســتمندان مسیر پروژه و درخطرافتادن 
گونه های جانوری، بامجوزات لازم زیست محیطی 
اقدام کردیم،ازجمله احداث مسیر آب رو درعرض 
اتوبان برای عبور حیوانات ونصب تابلوی احتمال 
عبورحیوانات درنظرگرفته شــده است، همچنین 
دربحــث درختــان تاجاییکه توانســتیم درختان 
راجابجا کردیم.مدیر اجرایی پروژه بزرگراه شهید 

سلیمانی افزود: شهرداری کرج سرمایه گذارپروژه 
اســت وتقریبا درصورت افتتــاح کامل این پروژه 
ســالانه ۲هزارمیلیارد تومن درآمــد پایدارایجاد 
می کند. چراکه منافع شهرومردم درنظر گرفته شده 
اســت.همچنین دربحث فصل مشــترک ۵موضوع 
از۷موضوع به نتیجه رســیده که مهندس سلطانی 
مقدم کمک زیــادی به ماکردند.آزادراه کنارگذر 
شــمالی کرج دومین بزرگراه درون شهری کرج و 
یکی از بزرگترین پروژه های شهری کرج می باشد.
این بزرگراه از ادامه آزادراه شهدای البرز در تقاطع 
بــا ابتدای جــاده چالــوس، شــروع و در خیابان 
خوارزمی حصارک به پایان می رسد.بزرگراه شهید 
ســردار حاج قاســم ســلیمانی به طول حدود ۱۸ 
کیلومتر عملیات احداث آن از ســال ۱۳۹۵ آغاز 
شــد.البته در ســال ۱۴۰۳ قرار اســت به آزادراه 

کرج- قزوین وصل شود.
احداث پیچیده ترین پل خاورمیانه در کرج 

ابوالفضل رحمانی، مدیــر اجرایی پروژه بزرگراه 
شمالی کرج نیز در نشست خبری که در آستانه افتتاح 
فاز نخســت این پروژه برگزار شــد، ضمن تقدیر از 
مســئولان کشوری، استانی و شــهری کرج، اظهار 
داشــت: امیدواریم با همین تعامل ایجاد شــده، کل 
پروژه تکمیل و به اتوبان همت متصل شــود.وی به 
اتفاقات بزرگ در بزرگراه شمالی اشاره کرد و گفت: 
پل B۰ و B۱ در ابتدای پروژه قرار گرفته و ســال ها 
تعطیل بود. پل B۰ عظیم تر از پل شــهید باکری در 
 B۱ تقاطع شــیخ فضل الله در تهران است.همچنین پل
یکــی از پیچیده تریــن و بلندتریــن و بزگترین پل 
خاورمیانه به شمار می رود.رحمانی تصریح کرد: این 
پل که به طول ۱۰۵۰ متر است از هشت دهانه تشکیل 
شده است که طول بلندترین دهانه آن ۱۷۶ متر است 
و دارای ستونی به ارتفاع ۱۳۶ متر است. پروژه هایی 
مانند پل B۱ را باید با ســرعت بیشتری پیگیری کرد 
و علاوه بر پل B۱ باید پل B۰ را که در نزدیکی خط 
چهار قرار دارد را هم هرچه زودتر آماده بهره برداری 
کــرد تا مــردم بتوانند خیلی ســریعتر از این پروژه 
بهره مند شــوند.وی در مقیاس با سایر پل های عظیم 
خاورمیانــه، پیش بینی کرد که پــل B۱ )بیلقان( که 
بــرروی ابتدای جــاده چالوس )بلــوار جانبازان( و 
رودخانــه کرج در حال احداث اســت می تواند نماد 
شــهری مناسبی برای کلان شهر کرج باشد و حتی به 
عنوان نماد کشــور و نماد توانمندی مهندسی داخلی 
قابل ملاحظه باشد.این مدیر پروژه گفت که تجهیزات 
ســاخت این پل از خارج کشور وارد شد و با شرایط 
تحریم به بهای بســیار ســنگین باعث شد برخی از 
همکاران وارد لیست تحریم شدند ولی این ارزش را 
داشت که طبق روند پروژه مماس با برنامه زمانبندی 
شــده به جلو حرکت کردیــم و امیدواریم زودتر از 
موعد مقرر، پیشرفت کنیم.رحمانی تاکید کرد: آماده 
شدن دو پل عظیم این پروژه منجر به اتصال بزرگراه 
به آزادراه همت خواهد شد و بعد از این اتصال شاهد 
انتقــال ترافیک به کمربندی و کاهش تردد وســایل 

نقلیه در میانه کرج خواهیم بود.

جایگاه نخست کشوربه لحاظ جذب ترافیک:

 بخش میانی کنارگذر شمالی کرج افتتاح می شود

افتتاح قسمت میانی آزاد راه شمالی کرج



دشت های البرز در کام فرونشست زمین
خشکسالی و کم بارشی به همراه برداشت بی رویه از سفره های 
آب زیرزمینی و سطحی بنا به گفته برخی کارشناسان در این سال ها 
به پدیده  فرونشســت زمین در دشت های استان البرز دامن زده و 

هرسال بر عمق و گستره آن افزوده می شود.
به گزارش ایرنا، استان البرز به مساحت پنج هزارو۸۰۰ کیلومتر 
مربع یکی از مناطق پربارش کشــور تا پیش از دهه ۷۰ به شمار 
رفته به طوریکه گاهی میانگین بارندگی سالانه آن از ۶۰۰ میلی 
متر فراتر رفته اما از این دهه به بعد نفس گرم خشکسالی و تغییر 

اقلیم آثار مخربی برعرصه های طبیعی و آبی آن داشته است.
این اســتان دارای رودخانه های بزرگی مانند رودخانه کرج، 
شاهرود طالقان، برغان و کردان است که از رشته کوه های البرز 
جنوبی سرچشمه می گیرند و به برکت برف زمستانی این رشته 
کوه هــا می تواننــد ادامه حیات دهند امــا در دهه های اخیر این 
رودخانه هــا هم در پس خشکســالی و تغییر اقلیم کم آورده اند.
اینک رودخانه کردان که در دهه های گذشته چهارفصل سال آب 
در آن جــاری بود از اواخر بهار تا اواســط یا اواخر پائیز دچار 
خشکی شده و رودخانه به یک شن زار گسترده تبدیل می شود.
دشــت های استان البرز در گذشــته های نه چندان دور از خوان 
پرنعمت رودخانه ها و برف زمســتانی مشــروب می شــدند و 
آب های ســطحی را به دل زمین هدایت می کردند تا جائیکه آب 
در عمق پنج تا ۱۰ متری زمین در دسترس قرار می گرفت.برکت 
ســفره آب در البرز تا پیش از دهه ۷۰ به حدی بود که باغ های 
بزرگ در دشــت و دامن اســتان قد علم کرده بودند و درختان 
کهنسال هر ســال جوانتر از گذشته شاخ و برگ می دادند یا در 
زمستان با قندیل یخی به خواب می رفتند.تالاب صالحیه نظرآباد 
از شریان پرخروش آبهای سطحی تا دهه ۹۰ به حیات تابستانی 
خود ادامه داد و حتی جانوران آبزی مهاجر در فصل گرم سال از 
این منبع آبی قصد جدایی را نداشــتند.این تالاب که بیش از ۳۰ 
هزار هکتار از اراضی دشــت های ۲ استان البرز و قزوین را در 
برگرفتــه به یک منبع تامین آب برای محصولات کشــاورزی 
منطقه تبدیل شــده بود و وجود یک زهکش که امروز به عنوان 
عامل مخرب زیســت محیطی در منطقه شناخته شده، بیانگر آن 
اســت که تالاب فقط ســفره پرندگان و زینت زمین نبود بلکه 
کشــاورزی هم از برکت آن بهره می برد.اکنون چند سالی است 
که تالاب در فصل بارش به یک باریکه آبی تبدیل شــده و از 
اواخر بهار تا شروع فصل آبی سال جدید گردوخاک در آن به پا 
می شود که دود آن به چشم ساکنان اطراف و حتی به پایتخت هم 
می رسد.در این میان برداشت های بی رویه آب از سفره های زیر 
زمینی نیز به تنش آب شــدید انجامید و امروز اســتان البرز در 
کنار بحران آب با بحران فرونشست و رانش زمین مواجه است 
.رانش زمین بهار امســال در منطقه حصار کرج به تعداد زیادی 
واحد مســکونی خســارت وارد کرد و پیش از آن نیز در سال 
گذشته شهرســتان طالقان بارها بر اثر این پدیده دچار خسارت 
فراوان شد.طبق گزارش ها اکنون اراضی مناطق جنوبی و غربی 
البرز در دشــت های اشــتهارد، نظرآباد و ســاوجبلاغ در خطر 
فرونشست قرار دارند ضمن آنکه رانش زمین نیز یکی دیگر از 
خطرهایی اســت که در طالقان و کرج طی ســال های گذشته تا 

کنون خساراتی به بار آورده است.

با حضور سرپرست معاونت استاندار وفرمانداری ویژه 
شهرستان کرج:

جلسه مرکز خدمات سرمایه گذاری استان  
درخصوص همایش معرفی فرصت های 

سرمایه گذاری برگزار شد
نخستین جلســه مرکز خدمات ســرمایه گذاری استان البرز 
درخصــوص برگــزاری همایش فرصتهای ســرمایه گذاری با 
فرماندار شهرستان کرج با حضور سرپرست معاونت استاندار و 
فرمانداری ویژه شهرستان کرج رئیس سازمان مدیریت و برنامه 
ریزی استان البرز، مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان و جمعی 
از نمایندگان دســتگاه های اجرایی عضو مرکز خدمات سرمایه 
گذاری اســتان البرز در محل ســالن اجتماعــات اداره کل امور 

اقتصادی و دارایی استان البرز برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل امور اقتصادی و دارایی استان 
البرز،رضا جعفری مدیرکل امور اقتصادی و دارایی  اســتان البرز 
هــدف از برگزاری این جلســه را تاکید اســتاندار البرز بر لزوم 
برگــزاری همایشــهای  معرفــی فرصتهای ســرمایه گذاری 
شهرســتان های استان البرز با محوریت فرمانداری ها و مشارکت 
مرکز خدمات ســرمایه گذاری اســتان البرز عنوان کرد و گفت: 
برگزاری همایش معرفی فرصت های ســرمایه گذاری توســط 
فرمانداری هر شهرســتان با همــکاری و حضور اعضای کمیته 
تخصصی شناســایی فرصت های ســرمایه گذاری بمنظور ارائه 
فرصت های شاخص در قالب پانل های تخصصی در سال جاری با 
هدف افزایش جذب سرمایه گذاران داخلی و خارجی به استان البرز 
در راستای افزایش رشد تولید، اشتغال و توسعه اقتصادی استان در 
نظر گرفته شده است.وی درخصوص نحوه برگزاری همایش های 
مذکور در شهرستان های استان البرز بیان کرد: در گام اول،کمیته های 
تخصصی شناسایی فرصت های سرمایه گذاری به ریاست فرماندار 
هر شهرســتان به عنوان عالی ترین مقام شهرستانی و دستگاه های 
اجرایی مشتمل بر: صنعت، معدن و تجارت، جهاد کشاورزی، راه 
و شهرسازی، منابع طبیعی و آبخیزداری، میراث فرهنگی، صنایع 
دســتی و گردشــگری، اتــاق بازرگانــی، صنایــع و معادن و 
کشاورزی،شرکت های دولتی، شرکت شهرکهای صنعتی، آب و 
برق منطقه ای و شــهرداری ها تشکیل می شود.نائب رئیس مرکز 
خدمات سرمایه گذاری خارجی استان البرز خاطرنشان ساخت: در 
گام دوم، شناسایی فرصت های سرمایه گذاری )واحدهای تولیدی 
نیمه فعال و راکد قابل واگذاری و طرح های ایجادی و توســعه ای 
موجود(، اولویت بندی فرصت های شناســایی شــده براســاس 
ظرفیت ها و مزیت های نسبی هر شهرستان و انتخاب فرصت های 

شاخص از میان فرصت های شناسایی شده انجام می شود.
شناسایی ۳۱۵ ساخت و ساز غیرمجاز در 

حریم راه های البرز
مدیــرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز گفت: از ابتدای 
ســال تاکنون ۳۱۵ مورد ساخت و ساز غیرمجاز در حریم راه های 
اســتان شناسایی شــده اســت.به گزارش مهر، علی زندی فر در 
گفت وگو با خبرنگاران افزود: ساخت و ساز غیرمجاز در حریم راه 
یکی از عوامل تأثیرگذار در بروز ســوانح و تصادفات رانندگی 
اســت.با توجه به اهمیت این موضوع در بروز ســوانح رانندگی، 
گشــت های راهداری به صورت مداوم نظارت و رصد جاده ها را 
انجام می دهند و در صورت مشاهده یا گزارش ساخت و سازهای 
غیرمجاز، این اداره کل با اخذ حکم قضائی از مراجع ذیربط با جدیت 
نسبت به اعمال قوانین مربوطه اقدام می کند.وی با بیان اینکه این 
اداره کل ضمن تعامل با کلیه ادارات و دستگاه های دولتی ذیربط با 
جدیت با هرگونه قانون گریزی و قانون شکنی مقابله می کند، گفت: 
تصرفات و ساخت و سازهای غیرمجاز در هر مرحله ای که باشند 
پــس از اخذ حکم قضائی اقدامات قانونی آن جهت تخریب انجام 
می شود. از ابتدای سال تا کنون ۳۱۵ مورد ساخت و ساز غیرمجاز 
در حریم راه های استان شامل احداث دیوار، ساختمان، تأسیسات، 
فنس کشــی و... شناسایی شده اســت که از این تعداد ۲۱۸ مورد 
تخریب و ۷۷ سازه نیز در دست اقدام است.از شهروندان و کاربران 
جاده ای تقاضا داریم در صورت مشــاهده هرگونه ساخت و ساز 

غیرمجاز مراتب را از طریق سامانه ۱۴۱ اطلاع دهند.

استاندار البرز:

موضوع گود حصارک طی تعامل مردم محله و 
مسئولان مربوطه حل می شود

اســتاندار البرز گفت: هر هفته یکی از 
دستگاه های استان که عضو قرارگاه هستند 
باید در خصــوص روند تحقق مصوبات 
قــرارگاه اجتماعــی و اقدامات صورت 
گرفته در محله هــای هدف گزارش ارائه 
دهند.مجتبی عبداللهی در جلسه قرارگاه 
اجتماعی استان که روز پنجشنبه ۲۵ آبان 
مــاه ۱۴۰۲ در ســالن شــهدای دولت 
استانداری برگزار شد، ضمن اخذ گزارش 
از مدیر خانه محله حصارک پایین در شهرستان کرج بر ضرورت رسیدگی به 
مطالبات مردم این محله تاکید کرد.وی چاره اندیشــی و برنامه ریزی مدیران 
مربوطه در خصوص تأمین سرانه ها در این محله را ضروری دانست و خواستار 
ارائه گزارش در رابطه با روند تحقق برنامه ها شد.عبداللهی با اشاره به موضوع 
گود حصارک که در این جلســه بعنوان یک مطالبه مردمی مطرح شد، افزود: 
بیش از ۴ مرتبه از این محل بازدید کردم و تدابیری نیز اتخاذ شد اما از مردم 
محله انتظار همراهی بیشــتری وجود دارد. باید دســت به دست هم دهیم و به 
صورت منطقی درصدد رسیدگی به این موضوع باشیم چراکه بالا بردن سطح 
توقعات و عدم همکاری، منجر به فوت وقت و کندی حل مســئله می شــود. 
فرماندار شهرستان کرج موظف است با تشکیل جلسات مستمر به صورت یک 
هفته در میان روند رسیدگی به مسئله گود حصارک را مورد نظارت قرار دهد، 
همچنین هر هفته نیز جلســات رسیدگی به مجموعه مطالبات این محل توسط 
مدیران مربوطه برگزار شــود.هر هفته یکی از دســتگاه های استان که عضو 
قرارگاه هســتند باید در خصوص روند تحقــق مصوبات قرارگاه اجتماعی و 

اقدامات صورت گرفته در محله های هدف گزارش ارائه دهند.
زیرساخت های آبی کرج باید به سمت مدیریت 

هوشمند کنترل تاسیسات برود
مدیرعامل شرکت آبفای استان البرز با تاکید بر اینکه زیرساخت های آبی کرج 
باید به ســمت مدیریت هوشمند کنترل تاسیسات سوق پیدا کند، گفت: اکنون 

اجرای پروژه های آبفا در بخش هوشمند سازی آغاز شده است.
بــه گزارش دیده بان البرز، حمیدرضا نامداری، مدیرعامل شــرکت آبفای 
اســتان البرز در دیدار با فرمانده سپاه ناحیه امام حسین)ع( کرج گفت: استان 
البرز با رشــد بارگذاری جمعیتی ۱۹ برابر میانگین کشــوری مواجه است، 
بنابراین باید در حفظ منابع محدود آب به عنوان یک شــاخص مهم در ایجاد 
امنیت پایدار، نگاه امنیتی داشــته باشیم.وی با تاکید بر اینکه زیرساخت های 
آبی کرج باید به ســمت مدیریت هوشــمند کنترل تاسیسات سوق پیدا کند، 
مطرح کرد: اکنون اجرای پروژه های آبفا در بخش هوشمند سازی آغاز شده 
و با شناســایی و رفع نقاط ضعف موجود، ســطح مدیریت و بهره برداری از 
تاسیسات آبی به صورت برخط قابل مشاهده و کنترل است. ساخت وسازهای 
غیرمجاز و خارج از بافت، یک شبه بنا نمی شوند و اگر دستگاه های خدمات 
رسان مانند آب، برق و گاز به این بناها انشعاب ندهند، آن ها مبادرت به وصل 
انشعاب غیرمجاز خواهند کرد. وی از دستگاهای مربوط به شهرسازی استان 
البرز در گام اول درخواســت کرد تا اجــازه ندهند زمین های خارج از بافت، 
تغییرکاربری داده شــوند چراکه رشــد احداث باغ ویلاها در حومه شهرهای 

استان، موجب افزایش تعداد انشعاب های غیرمجاز می شود.
افتتاح دومین دوره بازارچه برکت در پارک نبوت کرج

دومین دوره بازارچه برکت عرضه محصولات مشاغل خرد و خانگی با حضور 
نرجس بختیار خلج مشــاور وزیر تعــاون کار و رفاه اجتماعی در امور بانوان و 
خانواده، افضلی معاون اقتصادی استاندار البرز، رمضانی معاون استاندار و فرماندار 
ویژه کرج، عبدالله دارایی مدیر کل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان البرز، قاسم 
پور و منعمی اعضای شورای اسلامی شهر کرج و جمعی مدیران و مسئولان استانی 
و تشکل های کارگری و کارفرمایی در پارک نبوت کرج افتتاح شد، این بازارچه 
در راستای حمایت از فعالان بخش مشاغل خانگی تا دهم دی ماه در پارک نبوت 
ادامه خواهد داشت.مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان البرز گفت: دولت 
شــبانه روز در تلاش است تا زیرســاخت های لازم برای عرضه بدون واسطه 
تولیدات فعالان مشاغل خانگی به ویژه زنان سرپرست خانوار را فراهم کند تا 
از این طریق به بهبود وضعیت معیشتی آنها کمک کند.عبدالله دارایی در مراسم 
افتتاح دومین بازارچه برکت اســتان در پارک نبوت کرج افزود: این رویدادها 
کاملا مردمی است و دستگاه های اجرایی صرفا زمینه ساز برگزاری آنها هستند.
بازارچه برکت به دنبال تکمیل زنجیره تولید تا فروش اســت و شرایطی فراهم 
می کند که غرفه داران تولیدات خود را بدون واســطه به فروش برسانند. سعی 
داریم برای برپایی چنین بازارچه هایی از ظرفیت مکان های دیگر هم بهره بگیریم 
و در این خصوص به دنبال انعقاد تفاهمنامه با مدیریت شــهری کرج هستیم.از 
ابتدای سال تا کنون بیش از ۱۲ هزار مجوز مشاغل خانگی در کشور صادر شده 
در صورتی که در مدت مشابه سال گذشته تعداد مجوزهای صادر شده ۷ هزار 
مورد بود. از ابتدای سال تا کنون ۱۱۷ میلیارد تومان تسهیلات در استان البرز 

به فعالان حوزه مشاغل خانگی پرداخت شده است.
تفکر سیستمی در شرکت گاز البرز حکمفرما می شود

سرپرست شرکت گاز استان البرز بیان کرد: تفکر سیستمی در شرکت گاز استان 
البرز حکمفرما خواهد بود و همه در کنار هم برای تحقق این هدف تلاش می کنیم.
کامران ایمانی فولادی سرپرست این شرکت مطرح کرد: خدمت به مردم در استان 
البرز مایه مباهات بنده است و نقشی که بنده در پروژه های گازرسانی به روستاهای 
بخش آسارا و روستاهای طالقان داشتم برایم افتخار آمیز است.تفکر سیستمی در 
شرکت گاز استان البرز حکمفرما خواهد بود و مقرر شد درخصوص اهداف و 
استراتژی های مورد نظر با مدیران و کارکنان واحدهای مربوطه برگزار گردد.
سرپرســت شرکت گاز استان البرز خاطر نشان کرد: در حال حاضر مهم ترین 
مولفه همدلی، همبستگی و یکپارچگی در سازمان می باشد و همگی اعضا باید 

در راستای تحقق اهداف برای خدمت رسانی به مردم استان اقدام نمایند.
نخستین جشنواره ملی قصه گویی چراغ در البرز 

برگزار می شود
مدیر روابط عمومی شــرکت توزیع برق اســتان البرز از برگزاری نخستین 
جشنواره ملی قصه گویی چراغ با موضوع ترویج فرهنگ مدیریت مصرف برق 
و موضوعات مربوط به برق به میزبانی البرز خبر داد.به گزارش پایگاه خبری 
پیشتازان البرز؛ »حامد حمزه زاده« مدیر روابط عمومی شرکت توزیع برق استان 
البرز و دبیر جشنواره گفت: نخستین جشنواره ملی قصه گویی چراغ با موضوع 
ترویــج فرهنگ مدیریت مصرف برق و موضوعــات مربوط به برق با هدف 
اثرگذاری بنیادین بر رفتار و فرهنگ کودکان، نوجوانان وخانواده ها، درســال 
۱۴۰۲ به میزبانی استان البرز برگزار می گردد.شعار این جشنواره »قصه خوب 
امروز: خانه همیشه روشن« انتخاب شده است تا با آگاهی رسانی در خصوص 
اهمیت انرژی برق و نحوه صحیح مصرف خانه هایمان همیشه روشن باشد.وی 
در تشریح جزئیات جشنواره چراغ گفت: در این جشنواره سه گروه قصه گویی 
کودکان، نوجوانان و بزرگسالان به رقابت می پردازند و برای مخاطبین گروه 
خردســال و کــودک و نوجوان قصه می گویند. رقابــت در دو بخش مدرن و 
کلاسیک )صحنه ای( و قصه گویی صوتی )پادکست( برگزار و در پایان جوایز 
نفیســی به آثار برتــر اهدا می گردد.به گفته حمزه زاده، با توجه به اســتقبال و 
درخواســت شرکت کنندگان در جشنواره، مهلت ارسال آثار تا پایان آبان ماه 
سال جاری تمدید و مراسم اختتامیه جشنواره در آذرماه برگزار خواهد شد.مدیر 
روابط عمومی شــرکت توزیع برق استان البرز به عنوان دبیر این جشنواره از 

همه هنرمندان و علاقه مندان خواست در این رقابت جذاب شرکت کنند.

امام جمعه کرج با اشاره به اینکه حماس و جبهه 
مقاومت هر روز با هوشــمندی ضربه جدیدی به 
دشمن می زنند، گفت: اسراییل با به کارگیری ۳۶۰ 

هزار نیروی نظامی نتوانسته کاری انجام دهد.
 آیت الله سیدمحمد مهدی حسینی همدانی در خطبه های 
این هفته نماز جمعه کرج گفت: همه نگران هستیم که پایان 
این حملات و درگیری ها چه می شود اما با همه سختی ها و 
نسل کشی ها که صهیونیست های غاصب به وجود آورده 
اند، مغلوب قطعی جنگ خود این رژیم جعلی است. صهیونیست ها از ابتدای نبرد تاکنون متحمل 
شکست شده اند ضمن آنکه از فردای جنگ با صهیونیست ها، جنگ غیر مستقیم جبهه مقاومت 
با آمریکا آغاز شد. از روزهای آغازین نبردغزه، آمریکا نیز به صهیونیست ها نفس مصنوعی 
می دهد تا خود را ســرپا نگه دارند؛ امروز حیثیت آمریکا واروپا به شکست صهیونیست ها 

بستگی دارد و مقاومت با هوشمندی کامل جنگ را پیش می برد.نماینده ولی فقیه در البرز ادامه 
داد: حماس و جبهه مقاومت هر روز با هوشمندی ضربه جدیدی به دشمن می زنند؛ اسرائیل با 
به کار گیری ۳۶۰ هزار نیروی نظامی نتوانسته کاری انجام دهد.تلفات صهیونیست ها در این 
جنگ معادل تلفات ۷۰ سال گذشته آنها است ضمن آنکه طولانی شدن و فرسایشی جنگ به 
نفع جبهه مقاومت است.صهیونسست ها نمی توانند این وضعیت را تحمل کنند ضمن آنکه جبهه 
مقاومت به نوبت از نیروهای خود استفاده می کند و عرصه بر رژیم کودک کش تنگ تر می شود.
با اینکه یمن با سرزمین های اشغالی فلسطین فاصله طولانی دارد اما هدف گیری تل آویو توسط 
پهپاد های انصارالله در واقع به رخ کشیدن برد توان موشکی انصارالله است.در این حال دنیا باید 
بداند انصار الله یمن در قالب یک دولت عمل می کند و در محور مقاومت و معادلات سیاسی 
منطقه نقش موثری دارد. از سوی دیگر وقتی حشد الشعبی عراق به منطقه اشغالی ضربه می زند 
می تواند مهمترین بندر اقتصادی رژیم منحوس صهیونیستی را از فاصله ۵۰۰ کیلومتری با 
موشک های نقطه زن نابود کند و همه این حرکت ها یعنی حضور جبهه مقاومت در منطقه است.
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اخبار

از میان خبرها

رئیس کل دادگســتری استان البرز 
گفت که رای قطعی پرونده شهردار وقت 
و چهار عضو شــورای شهر کمالشهر در 
شعبه اول دادگاه تجدید نظر استان البرز 
صادر شــد که بر این اساس متهمان به 

حبس محکوم شدند.
حســین فاضلی هریکندی بــا اعلام خبر 
صدور رای قطعی پرونده شــهردار وقت و 
چهار نفر از اعضای شورای شهر کمالشهر 
کرج گفت: این پرونده با اتهامات »پرداخت 
و دریافت رشــوه« در خصــوص یکی از 
شهرداران سابق و برخی از اعضای شورای 
شهر کمالشــهر کرج در اواخر سال گذشته 
تشــکیل شد و بر این اساس هشت نفر تحت 
تعقیــب قضایی قرار گرفتند. پس از تکمیل 
تحقیقات مقدماتی، کیفرخواست این پرونده 
در دادسرای عمومی و انقلاب کرج صادر و 
در شعبه ۱۱۷ دادگاه کیفری دو کرج، منتهی 
به صدور رای شد که پس از تجدیدنظرخواهی 
محکومان، این پرونده در شــعبه اول دادگاه 
تجدید نظر استان البرز مورد رسیدگی قرار 
گرفت و رای قطعی صادر شد.وی با تشریح 
جزئیات ایــن پرونده که با نظارت معاونت 
پیگیری پرونده های خاص دادگستری کل 
استان البرز، مطابق مقررات قانونی و با لحاظ 
دو اصل سرعت و دقت مورد رسیدگی قرار 
گرفت؛ بیان کرد: پرونده تشــکیل شده در 
مورد فساد مالی در شهرداری و شورای شهر 
کمالشهر کرج بود که مبادله ۳۷ قطعه سکه 

تمام بهار آزادی و دریافت و پرداخت رشوه 
در دو مرحلــه به اثبات رســید.رئیس کل 
دادگستری استان البرز در مورد بخشی از این 
پرونــده که ناظر بر دریافت ســکه در قبال 
انتخاب شــهردار بوده اســت، گفت: در پی 
تصمیم اعضای شورای شهر مبنی بر استیضاح 
شهردار، تعدادی از آن ها به یکی از معاونان 
شهرداری کمالشهر مراجعه و اعلام می کنند 
قصد دارند وی را به عنوان شهردار انتخاب 
کنند و برای این کار از وی ۱۲ قطعه ســکه 
دریافت و بین خود تقســیم می کنند که این 
موضوع با گزارش ســازمان اطلاعات سپاه 
استان البرز کشف و پرونده قضایی تشکیل 
شــد.وی یکی دیگر از ابعــاد این پرونده را 
مربوط به برگزاری مزایده بیان و اضافه کرد: 
این بخش پرونده مربوط به برگزاری مزایده 
فروش ضایعات شهرداری کمالشهر است که 
پس از طی تشریفات، نفر اول مزایده که قیمت 
بالاتری را پیشــنهاد داده بود با ادعای نقص 

مــدارک، حذف و نفــر دوم به عنوان برنده 
جایگرین می شــود، اما هنگامی که وی به 
شــهرداری برای انجام تشریفات قانونی و 
پیگیــری انعقاد قــرارداد مراجعه می کند با 
مطالبه رشوه در قالب سکه روبه رو می شود 
و وی ۲۵ قطعه ســکه تمام بهار آزادی را از 
طریــق یکی از معاونین شــهردار، تحویل 
شهرداری می دهد که این سکه ها بین شهردار 
وقــت و معاون وی و چهــار نفر از اعضای 
شــورای شهر تقســیم می شــود.فاضلی 
هریکندی افزود: پس از پیگیری های نفر اول 
مزایده و ورود و بررســی صورت گرفته از 
سوی اداره کل بازرسی استان البرز، مشخص 
می شــود مدارک نفر اول کامــل و مزایده 
صحیح بوده است و بنابراین شهرداری ملزم 
می شود که نفر اول را به عنوان برنده مزایده 
جهت انجام تشریفات قانونی دعوت کند که 
با این شــرایط جدید و حذف نفر دوم که با 
پرداخت ۲۵ ســکه برنده اعلام شده بود وی 

سکه های پرداختی را مطالبه می کند و پس از 
عملی نشدن درخواست وی، این فساد مالی 
افشا می شود.وی با اعلام جزئیات رای نهایی 
صادره در شعبه اول دادگاه تجدیدنظر استان 
البرز و محکومیت ۱۵ ســاله برای متهمان 
تشــریح کرد: با رأی قطعی شعبه اول دادگاه 
تجدیدنظر استان البرز، شهردار وقت، یکی از 
معاونین و یکی از کارمندان شــهرداری و 
چهار نفر از اعضای شورای شهر کمالشهر 
کــرج و پیمانکار مربوطه حســب مورد به 
حبس، انفصال از خدمات دولتی و عمومی و 
پرداخــت جزای نقــدی به میــزان ارزش 
سکه های دریافتی و همچنین ضبط مال ناشی 
از رشوه محکوم شدند.رئیس کل دادگستری 
استان البرز که ۱۸ مهرماه سال جاری ضمن 
هشدار به اعضای شورا های شهر و مدیران 
شهری استان البرز نســبت به دخالت های 
غیرقانونی در عزل و نصب ها و قرارداد های 
شــهرداری به دادســتان مرکز و اداره کل 
بازرسی اســتان برای بررسی گزارش های 
دریافتی ماموریت داده بود، تصریح کرد: به 
معاونــت پیگیــری پرونده هــای خاص 
دادگستری کل اســتان البرز ماموریت داده 
شده اســت به کلیه پرونده های فساد مالی 
تشکیل شده در حوزه شهرداری های استان به 
صورت ویژه از مرحله دادسرا تا محاکم بدوی 
و دادگاه های تجدیدنظر و اجرای احکام استان 
نظارت داشــته باشد تا در سریع ترین زمان 
ممکن احکام مربوطه صادر و اجرایی شوند.

رئیس کل دادگستری استان البرز:

صدور رای محکومیت قطعی شهردار و اعضای شورای شهر کمالشهر کرج

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان 
البرز اعلام کرد: با توجه به گستره محدود 
جغرافیایی، تمرکز این اســتان بر راه 
اندازی و توســعه صنایع دانش بنیان با 
فناوری و ارزش افزوده بالا اســت و بر 
همین اساس شورای دانش بنیان ها در 

البرز آغاز به کار کرده است.
محمدانصــاری افــزود: اکنون ۱۱۸ 
واحد تولیدی دانش بنیان با فناوری بالا 
در این اســتان در دست ساخت، تکمیل و 
راه انــدازی قرار دارد ودر مجموع ۴۳۳ 
شرکت دانش بنیان فعال و در دست اجرا 
طی ۲ ماه گذشته در این استان شناسایی 
شده اســت که تاکنون ۲۱۸ واحد دانش 
بنیــان صنعتی بــا فناوری بالا اســتان 
البرزدر سامانه ثبت ریچستر شرکت های 
دانــش بنیان به ثبت رســیده اســت.از 
مجموع ۴۳۳ شرکت دانش بنیان فعال و 
غیر فعال شناسایی شده استان، ۳۴۵ واحد 
آنهــا در عرصه صنعتی و مابقی در دیگر 
بخش ها مجوز فعالیت دریافت کرده اند. 
اکنون نیز سه هزارو۶۷۵ واحد تولیدی و 
صنعتی در اســتان البرز فعالیت دارند که 
تعداد آنها در حال افزایش است .انصاری 
کمبــود و ضعــف زیر ســاخت ها را از 

مشکلات استان برشمرد و گفت : با توجه 
به حجم انبوه ســرمایه گذاران در بخش 
تولیــد و صنعت بــه لحــاظ ارائه زیر 
ســاخت ها و انرژی لازم بــرای تولید با 
مشکل مواجه هستیم . تمرکز البرز بر راه 
اندازی شرکت های دانش بنیان است و بر 
همین اساس اتاق فکر در این استان شکل 
گرفته اســت . وی با بیــان اینکه البرز به 
لحــاظ دانش بنیان ها، چهارمین اســتان 
کشور اســت، افزود : بر اساس تاکیدات 
اســتاندار و مراجع علمی شورای دانش 
بنیان ها را در این استان راه اندازی کردیم.

مدیرکل محیط زیســت استان البرز 
باتاکید بر اینکه شهرک صنعتی اشتهارد  
با بیش از ۱۸۰۰ واحد صنعتی  بزرگ ترین 
خاورمیانــه  صنعتــی  شــهرک 
است،گفت:روزانه بیش از ۴۰۰۰ مترمکعب 
پساب صنعتی توســط این کارخانه ها 
تولید که از این محل خارج و وارد زه کش 

کشاورزی می شود. 
مجیــد درگی افزود: جاری شــدن این 
پساب بر خلاف قانون است پساب شهرک 
صنعتی باید به ســمت تصفیه خانه هدایت 
شود، اما درحالیکه ده ها میلیارد تومان در 
سال های گذشــته برای تصفیه خانه هزینه 

شــده اما متاسفانه این خروجی کار با بوی 
بسیار مشــمیز کننده و آزار دهنده است. 
حجم  زیاد پســاب بسیار آلوده، که تقریبا  
۲۰۰ برابر حد مجاز، مواد آلاینده دارد، به 
مــدت بیش از ۲۵ تا ۳۰ ســال گذشــته 
تاکنون، این پســاب در ایــن منطقه رها 
می شود.این مسئول خاطرنشان کرد: این زه 
کشی  آلوده ترین زه کش یا نهر در کشور 
است که این آلودگی تا دشت های قم امتداد 
دارد و در مســیر خود، استان البرز، استان 
تهران و تالاب  مره در اســتان قم را آلوده 
می کند که باعث گله و شکایت دوستان در 

استان های تهران و قم شده است.

مدیرکل محیط زیست استان البرز:

روزانه بیش از  ۴۰۰۰مترمکعب پساب 
صنعتی تولید کارخانجات فعال است

مدیرکل صمت البرز:

توسعه شرکت های دانش بنیان 
باوجودضعف زیرساخت ها درالبرز

نایب رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس در جلسه 
شــورای برنامه ریزی و  توسعه اســتان که در سالن 
شهدای دولت استانداری البرز برگزار شد، با اشاره به 
اینکه از ۱۶۵ میلیون هکتار اراضی در کل کشور حدود 
۱۸ میلیون هکتار قابل کشــاورزی است اظهار کرد:  
حدود ۷۰ درصد از تولید غذایی ما را اراضی درجه یک 
و دو تشکیل می دهند، اما متاسفانه هیچ توجهی به این 

دو اراضی نمی شود.
 دکتر علیرضا عباسی با اشاره به اینکه هر اتفاقی رخ می دهد ابتدا 
اراضی درجه یک و دو تخریب می شــود، بیان کرد: سند آمایشی 
یک سند فانتزی نیست و باید به آن توجه ویژه شود.وی با اشاره به 
منویات رهبر معظم انقلاب مبنی بر اینکه امنیت غذایی موضوع 
اصلی کشور محسوب می شود، گفت: متاسفانه این مهم موضوع 
درجه چندم قرار گرفته و ساخت مسکن و صنعت و سایر موضوعات 

مسئله درجه یک کشور شده است.این استاد دانشگاه تهران با بیان 
اینکه استقلال کشور در گرو امنیت غذایی است، افزود: حدود ۸۵ 
درصد نیاز غذایی در داخل کشور تولید و تامین می شود، اگر به 
این حوزه بی توجهی شود در آینده مانند کشورهایی خواهیم شد 
که برای یک گرم گندم باید اســتقلالمان را از دست بدهیم.وی با 
اشــاره به فاجعه ای که شــهرک های صنعتی برای استان بوجود 
می آورند، اظهار کرد: تصفیه خانه شــهرک صنعتی اشــتهارد 
استاندارد نیست، مردم نسبت به این موضوع گلایه مند هستند و 
صنعتگران هیچ توجهی نمی کنند، ضمن اینکه محیط زیســت و 
شهرک صنعتی باید به وظیفه خود یعنی استاندارد سازی تصفیه خانه 
عمل کنند، اما متاسفانه کوتاهی رخ داده است.نماینده  کرج، فردیس 
و اشــتهارد در مجلس افزود: فعالیت شــرکت ها در شهرک های 
صنعتی منوط به رعایت الزامات است. تا ساعت ۳ بعدازظهر تصفیه 
با استاندارد انجام می شود و از ۳ به بعد این موضوع رعایت نمی 

شــود و زیان آن فقط برای مردم است.وی با اشاره به اینکه ۲۲۰ 
حکم در قانون هوای پاک آمده که باید اجرایی و عملیاتی شــود، 
گفت: تنها ۲۰ حکم اجرا شده و ۶۰ حکم نصفه و نیمه انجام شده و 
۱۴۰ حکم اصلا اجرا نشــده، با این روند چه هوای پاک و محیط 

سالمی را می خواهیم برای مردم فراهم کنیم؟

نایب رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس

از۱۶۵ میلیون هکتار اراضی کشور، ۱۸ میلیون هکتار قابل کشاورزی است

امام جمعه کرج: حماس و جبهه مقاومت هر روز با هوشمندی ضربه جدیدی به دشمن می زنند

عسگری نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد گفت: با پیگیری های صورت گرفته 
از وزیر کشور و معاون اجرایی رئیس جمهور، طرح ارتقاء شهرهای کمالشهر، ماهدشت 
و محمدشــهر به شهرســتان )علی رغم برخی مخالفتها درجلسات قبل( پس از 
رایزنی های مجدد، سرانجام در کمیسیون سیاسیِ دولت با حضور وزرای مربوط، تائید 

و برای تصویب به هیأت دولت ارائه شد.
نائب رئیس کمیسیون صنایع مجلس تشریح کرد: براساس فرآیند قانونی، طرح ارتقای 
سیاســی شهرها باید توسط وزارت کشــور تهیه و به کمیسیون سیاسی دولت ارسال و 
درصورت تائید در این کمیسیون، جهت تصویب نهایی، به هیأت دولت ارائه شود.عسگری 

خاطر نشــان کرد: امیدوارم این مطالبه بحق 
مردم بزودی در هیأت دولت نهایی شــود و 
امــکان بهتری بــرای خدمات رســانی به 
همشهریان عزیز این ۳شهر فراهم گردد چرا که 
روند پرشــتاب رشــد جمعیت و مهاجرت، 
تناســب سرانه ها و امکانات را در این شهرها 
بهم ریخته و نیاز به رسیدگیِ ویژه و ساختار 

اداری متناسب دارد.

مهدی عسگری نماینده کرج:

ارتقاء ۳شهر کمالشهر، ماهدشت و محمدشهر به شهرستان، در کمیسیون سیاسی دولت تائید شد



فرمانده انتظامی استان البرز:
کشف تجهیزات پزشکی قاچاق در کرج 

فرمانده انتظامی اســتان البرز از کشف 
تجهیزات قاچاق پزشکی و دپو شده از یک 
واحــد فروش و تعمیر ایــن تجهیزات در 

منطقه محمدشهر کرج خبر داد.
بــه گزارش پلیس البرز، ســردار حمید 
هداوند روز پنجشــنبه گفت که ماموران 
پلیس امنیــت اقتصادی اســتان با انجام 
کارهای پلیســی از نگهداری تعداد قابل 
توجهی تجهیزات پزشکی و دندانپزشکی 

قاچاق در یک واحد صنفی در محمدشهر کرج آگاه شدند. ماموران با هماهنگی 
مقام قضایی به همراه عوامل سازمان غذا و دارو به محل مورد نظر اعزام و در 
بازرســی از آنجا ۷۴ دســتگاه پزشکی و دندانپزشــکی قاچاق کشف کردند.
تجهیزات کشــف شده با هماهنگی مقام قضایی تحویل سازمان اموال تملیکی 
استان شد.یک نفر در پیوند با این موضوع دستگیر شد و ارزش تقریبی تجهیزات 

پزشکی کشف شده نزدیک به ۳۰ میلیارد ریال برآورد شده است.
۱۰۰ نفر از افتخارآفرینان ورزشی فردیس تجلیل شدند

شــهردار فردیــس گفــت: ۱۰۰ نفر از 
قهرمانان و مدال آوران ورزشی فردیس در 
عرصه های مختلف ملی، آسیایی و جهانی، 
با صرف اعتباری حدود یک میلیارد تومان 
توســط مدیریت شــهری فردیس تجلیل 
شــدند.محمدرضا احمدی نژاد، شهردار 
فردیس، در حاشیه مراسم تجلیل از مدال 
آوران شهر فردیس  که با حضور قهرمانان 
ورزشــی و جمعی از مسئولان شهرستان 

در ســالن سینمایی اکومال برگزار شد،  در خصوص این مراسم، اظهار کرد: 
در این مراســم که با حمایت شورای اسلامی شهر فردیس برگزار شد،  ۱۰۰ 
نفر از  ورزشکاران، مربیان و قهرمانان مدال آور در عرصه های  ملی، آسیایی  
و جهانی تجلیل شدند. وی با اشاره به اینکه  یکی از مشکلات شهر  فردیس 
کمبود زیرساخت های ورزشــی اســت، گفت: روز گذشــته در کمیسیون 
معاملات  با قراردادی به مبلغ ۳۵ میلیارد تومان  برنده مناقصه تعیین شد و 
ساخت یک سوله ورزشی در منطقه کم برخوردار اهری در دستور کار قرار 
گرفت، همچنین به منظور توســعه فضای ورزشــی در شــهر،  احداث یک 
مجموعه زمین ورزشی در شهرک راه آهن در حال پیگیری است که به زودی 
به مرحله مناقصه و شروع عملیات اجرایی می رسد.  امیدواریم تا پایان  دوره 

فعلی شورا بتوانیم این دو پروژه را به نتیجه برسانیم. 
آب منطقه ای به گردشگران هشدار داد:

وارد حریم رودخانه های البرز نشوید
مســئول روابط عمومی شــرکت آب 
منطقه ای اســتان البرز از گردشــگران 
خواســت با توجه به پیــش بینی بارش 
بــاران تا پایــان هفته جــاری به حریم 

رودخانه های استان ورود نکنند.
عباسعلی کیخایی به ایرنا گفت : به رغم 
هشــدارهای مکــرر، متاســفانه برخی 
گردشگران با حضور در حاشیه رودخانه های 
کرج و طالقان حادثه می آفرینند. طبق پیش 

بینی هواشناســی طی امروز و فردا در ارتفاعات استان البرز شاهد بارش باران 
خواهیم بود که احتمال طغیان رودخانه های فصلی و دائمی دور از انتظار نیست. 
تیم های حفاظت آب با استقرار در حاشیه رودخانه کرج از حضور گردشگران به 
مکان های پرخطر جلوگیری خواهند کرد.همکاری با این تیم ها در پیشگیری از 
حوادث مرگبار تاثیر گذار اســت.بنرها و تابلوهای هشــداری نیز در حاشــیه 
رودخانه های خروشان استان البرز نصب شده که باید به این هشدارها توجه کرد.
امسال بیش از ۲۰ نفر در رودخانه های استان البرز به ویژه رودخانه کرج جان 
خود را از دست دادند.بارش باران و طغیان رودخانه های فصلی و دائمی، خرداد 
ماه امســال خســارات فراوانی به خودروهای گردشگران و ابنیه حاشیه جاده 
کرج- چالوس وارد کرد.شرکت آب منطقه ای استان البرز مسئولیت حفاظت از 

رودخانه های استان را برعهده دارد.
در پی درخواست اهالی محله حسن آباد؛

قبرستانی قدیمی و متروکه به فضای سبز تبدیل شد
مدیر منطقه ۸ شــهرداری کرج گفت: در 
راســتای افزایش سرانه فضای سبز و کسب 
رضایت شــهروندان، قبرســتانی قدیمی و 
متروکه تبدیل به فضای سبز شد.غلامرضا 
رضوانی در گفت وگو با پایگاه خبری کرج 
امروز؛ افــزود: با همت هیات امنای محله 
حسن آباد و با همفکری از روحانیت معزز 
و معتمدین محله حسن آباد و به جهت حفظ 
کرامت اموات، قبرستان قدیمی و متروکه 

حسن آباد به فضای سبز تبدیل شد.رضوانی، اجرای این پروژه را افزایش فضای 
ســبز و در پاسخ به درخواست اهالی این منطقه برای ایجاد فضای سبز محله ای 
عنوان کرد و گفت: با توجه به اینکه این قبرستان قدیمی و متروکه، محل انباشت 
زباله و نخاله های ســاختمانی و پاتق افراد بیمار برای مصرف مواد مخدر شده 
بود، اقدامات لازم در جهت تبدیل این قبرســتان به فضای سبز صورت گرفت.
وی با اشاره به اینکه این اقدام با هدف کسب رضایتمندی شهروندان صورت 
گرفته است، ادامه داد: ایجاد و توسعه فضای سبز بدون مشارکت و همراهی مردم 
ممکن نمی شــود، حراست از فضای ایجاد شده از مهم ترین مؤلفه هاست که از 

مردم انتظار داریم که از ظرفیت های ایجاد شده حفاظت کنند.

 معاون حقوق عامه و پیشــگیری از 
وقوع جرم دادستان مرکز استان البرز 
از طرد ۱۷ هزار اتباع بیگانه غیرمجاز 
از این اســتان خبــر داد و گفت: ۵۰ 
درصد اتبــاع غیرمجــاز زباله گرد 
هستند، همچنین اجاره ملک به اتباع 
بیگانه غیرمجاز در کرج ممنوع است.

معاون حقوق عامه و پیشگیری از وقوع 
جرم دادستانی مرکز استان البرز از طرد ۱۷ 
هزار اتباع بیگانه غیرمجاز در استان البرز 
خبر داد و گفت: بنا را بر این نهاده ایم که تا 
پایان امســال بین ۸۰ تا ۱۰۰ هزار نفر از 
اتباع غیرمجاز که حدود یک سوم جمعیت 
استان را تشــکیل می دهند طرد شوند، در 
این راستا مدیران دستگاه ها باید وفق قانون 
عمل کننــد تا به دلیل تخطــی از قوانین 

گرفتار نشوند.
معاون حقوق عامه و پیشگیری از وقوع 
جرم دادستانی مرکز استان با تاکید بر اینکه 

دانش آموزان ایرانی به خاطر حضور افاغنه 
از مدرسه باز نمانند تصریح کرد: اگر فردی 
از اتبــاع غیرمجاز در مدارس ایرانی ثبت 
نام داشته باشــد و گزارش آن را دریافت 
کنیم اعلام جرم خواهد شد و سیر اداری را 
طی خواهد کرد.وی در ادامه با اشــاره به 

اجرای طرح جمــع آوری زباله گردها نیز 
بیان کرد: هم اکنون ۷۰ درصد اتباع بیگانه 
غیرمجاز که بصــورت زباله گرد فعالیت 
داشــتند جمع آوری شــدند اما بخشی به 
چرخه زباله گردهای موتوری پیوسته اند 
در همین راستا نیز سازمان مدیریت پسماند 

یک ماه فرصت دارد تا ساماندهی لازم را 
با پیوست فرهنگی و توجه به موضوع سیما 
و منظــر شــهری در این رابطــه به انجام 

رساند.
وی همچنیــن در ادامــه با اشــاره به 
ممنوعیت اجاره امــلاک به اتباع بیگانه 
غیرمجاز نیز بیان کرد: به اتحادیه املاک 
نیز اعلام شده که حق اجاره ملک به اتباع 
بیگانه را ندارید و مواردی که مشــاهده 
شود در صورت اعلام به دستگاه قضائی 
با املاک تخطی کننده نیز برخورد قانونی 
لازم صورت خواهــد گرفت. با توجه به 
سهمیه بندی توزیع آرد به تناسب سرانه 
مصرفی هــر منطقه، ضابطه مندســازی 
تعــداد عرضه نــان در نانوایی ها به اتباع 
غیرمجاز نیز باید در دســتور کار اتحادیه 
نانوایــان قرار بگیرد.مدیران دســتگاه ها 
وفق قانون عمل کنند تا به دلیل تخطی از 

قوانین گرفتار نشوند.

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز گفت: 
هفت مرکز آموزش دولتی و بیش از ۴۵۰ آموزشــگاه 

آزاد فنی و حرفه ای در این استان فعال هستند.

بهزاد غفاری به تشریح ظرفیت های آموزشی و مهارتی 
ســازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور پرداخت و اظهار 
شــد: ایــن آموزش هــا در توانمندســازی نیروها برای 
تأثیرگذاری در سطح جامعه و نیز تبدیل استعدادهای بالقوه 
بــه بالفعل نقش مهمی بر عهده دارد. اداره کل آموزش فنی 
و حرفه ای اســتان البرز با دارا بــودن هفت مرکز آموزش 
دولتی و بیش از ۴۵۰ آموزشــگاه آزاد فنی و حرفه ای در 
سطح استان و بهره گیری از تیم های سیار مستقر در روستاها، 

زندان ها، سکونتگاه های غیررسمی، دانشگاه ها، پادگان ها، 
مراکز تحت پوشش بهزیستی، مراکز جوار کارگاهی و بین 
کارگاهی و... توانســته است به خوبی به نیازهای آموزش 
مهارتی مردم شریف استان پاسخ دهد.مدیرکل آموزش فنی 
و حرفه ای اســتان البرز ابراز امیدواری کرد با امکانات در 
اختیــار و همراهی امام جمعه نظرآباد و ســایر مســئولان 
شهرســتان، دوره های مهارتی بر اســاس نیــاز صنایع و 

بنگاه های اقتصادی نظرآباد تعریف و اجرا نمائیم.

 معاون دادستان مرکز البرز:

طرد۱۷ هزار تبعه بیگانه غیرمجاز 
وممنوعیت اجاره ملک به آنها درالبرز

مدیرکل فنی و حرفه ای البرز مطرح کرد؛

فعالیت بیش از ۴۵۰ آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای در البرز

آبان ماه 1402
 سال ششم
 شماره  74

شــهردار کرج گفت: در اجرای پروژه ها 
آسایشِ شهروندان باید لحاظ شود.

به گزارش پایــگاه خبری کرج امروز، پروژه 
تقاطع  غیرهمسطح فلکه اول رجایی شهر به عنوان 
یکی از  مهمترین  طرح های دوره ششم )شورا و 
شــهرداری( بعــد از تجهیز کارگاه در شــرف 
کلنگ زنی است. این پروژه که در ۲ فاز اجرایی 
می شود با اعتبار ۲۱۷ میلیارد تومان تا اردیبهشت 
ماه ۱۴۰۴ )۱۸ ماه( به بهره برداری خواهد رسید.  
در جلسه ای که با حضور شهردار کرج، اعضای محترم شورای شهر و مدیران شهری برگزار 

و به بازدید از پروژه منجر شد پیمانکار عنوان کرد که با اجرای سه شیفتِ کاری در کمتر 
از ۱۸ ماه این تقاطع  آماده بهره برداری خواهد شد.شــهردار کرج با اشــاره به اینکه تقاطع 
غیرهمسطح رجایی شهر یه عنوان اولین پروژه دوره ششم باید با نهایت ایمنی، دقت و سرعت 
انجام شود اظهار داشت: با توجه به تردد زیاد شهروندان در این نقطه موضوعِ زمان از اهمیت 
زیادی برخوردار اســت. مهرداد کیانی با بیان اینکه در اجرای پروژه های شــهری آسایش 
شــهروندان باید لحاظ شود، گفت: همه تلاش مجموعه شــورا و شهرداری افزایشِ رفاه 
شهروندان است. تقاطع غیرهمسطح رجایی شهر یکی از پیچیده ترین پروژه های شهری است 
چرا که بیشــترین معارضین تاسیســاتی را دارد، همچنین این پروژه ۱۳ هزار مترمکعب 
بتن ریزی دارد. شــهردار کرج در ادامه خاطرنشان کرد: تمام مسیرها تا زمان بهره برداری 

کامل از تقاطع غیرهمسطح رجایی شهر باز و در دسترس شهروندان خواهد بود.

3 اجتماعی

رئیس پلیس راهور استان البرز از برخورد قاطع و 
قانونی پلیس بــا رانندگانی که خودروی آنها تولید 
صدای ناهنجــار دارند خبر داد و گفت: با رانندگان 
متخلفی که اقــدام به برهم زدن نظــم و انضباط 
ترافیک و ســلب آســایش عمومی شــهروندان 
می شــوند به طور جدی و بــدون اغماض برخورد 

قانونی خواهد شد.
سرهنگ حمداله رحمتی پور، رئیس پلیس استان البرز 
در جمع اصحاب رســانه، گفت: تولید صدای ناهنجار از 
ســامانه های صوتی و اگزوز وسیله نقلیه تخلف بوده که 
علاوه بر اعمال قانون، خودرو برابر دستور مقام قضائی در 

پارکینگ توقیف خواهد شد که از ابتدای سال جاری یک 
هــزار و ۱۴۱ خودروی متخلف ضمــن اعمال قانون، در 
پارکینگ توقیف شــده اند.ترخیص خــودرو منوط به 
بازگشــت خودرو به حالت اســتاندارد بــوده و راننده 
می بایســت تغییرات لحاظ شده از هر حیث اعم از نصب 
سامانه های صوتی و اگزوز های غیرمتعارف و یا هر عاملی 
که باعث تولید صدای های ناهنجار شــود را رفع نموده و 
خودرو پس از بازدید کارشناســان پلیس راهور ترخیص 
خواهد شد.این مقام انتظامی در پایان اظهار کرد: این مهم 
مطالبه شهروندان بوده و اخلال در آسایش عمومی به هیچ 
عنوان قابل اغماض نبوده و نخواهد بود. همچنین ســوابق 

راننده و خودروی متخلف در نزد پلیس محفوظ بوده و در 
صورت تکرار، با متخلف برخوردهای قانونی شدیدتری 

صورت خواهد گرفت.

رئیس پلیس راهور استان البرز:

ایجاد آلودگی صوتی خودروها را روانه پارکینگ می کند

عضوکمیسیون امورداخلی مجلس:
روز ماندگار برای بازنشستگان عزیز 

علــی حــدادی در خصــوص 
متناسب سازی حقوق بازنشستگان 
عزیــز گفــت :در برنامــه هفتم، 
متناسب سازی حقوق بازنشستگان 
به میزان ۹۰درصد حقوق شاغلان 
روز یکشنبه ۲۸ آبان به فضل الهی 
در صحن مجلس مصوب می شود. 
 علی حــدادی خبر خوش برای 
بازنشستگان عزیز  گفت: براساس 
این مصوبه که خبرخوش برای بازنشســتگان در  روز یکشنبه  
تلاش وپیگیری جدی داریم به فضل الهی درصحن مجلس روز 
ی۲۸ آبان۱۴۰۲ در برنامه هفتم ) پنج ســاله( مصوب شــود.
نماینده مجلس اظهار داشــت: حقوق بازنشســتگان لشکری و 
کشــوری تا پایان سال سوم به ۹۰ درصد حقوق شاغلین خواهد 
رســید. حدادی عضوکمیســیون امورداخلی مجلس افزود : با 
تصویب همسان ســازی حقوق بازنشستگان مقرر شد تا در سال 
اول اجرای برنامۀ هفتم ۴۰ درصد، ســال دوم ۳۰ درصد و سال 
ســوم هم ۳۰ درصد به حقوق بازنشســتگان اضافه شــود تا 
درنهایت حقوق بازنشســته ها به ۹۰ درصــدِ حقوق کارمندان 
برسد.وی در پایان گفت: متناسب سازی یکی از مطالبات به حق 
بازنشســتگان عزیز بوده است که تلاش شد موافقت دولت نیز 
جلب شــود که در نهایت بر روی این پیشــنهاد توافق شد تا با 
تصویب آن در قانون برنامه هفتم، به عنوان سند بالادستی و نقشه 

راه اداره کشور در ۵ سال آینده، ملاک عمل دولت قرار گیرد.
فرمانداری ساوجبلاغ:

جلسه هماهنگی راهپیمایی سراسری حمایت 
از مردم مظلوم غزه و جشن تکلیف ۱۴۰۰ 

دانش آموز دختر
جلســه هماهنگــی راهپیمایی 
سراســری حمایت از مردم مظلوم 
غــزه و برگزاری جشــن تکلیف 
۱۴۰۰ دانش آمــوز دختر مدارس 
شهرستان ساوجبلاغ با حضور دکتر 
فرماندارشهرســتان  البــرزی 
ساوجبلاغ، معاون سیاسی-امنیتی 
واجتماعی فرمانداری و جمعی از 
مدیــران ادارات و دســتگاههای 
مرتبط برگزار شــد.راهپیمایی حمایت از مــردم مظلوم غزه در 
شهرستان ساوجبلاغ همزمان با سراسر کشور، از ساعت۱۵ روز 
شنبه۲۷ آبانماه و جشن تکلیف ۱۴۰۰ دانش آموز دختر، ساعت۹ 
صبح دوشنبه۲۹ آبانماه در مصلی شهر هشتگرد برگزار می گردد.

مدیریت شهری مشکین دشت:
 سرپرست جدید شهرداری 

مشکین دشت معارفه شد

 آئین تودیع و معارفه سرپرســت شــهرداری مشکین دشت 
برگزار شــد وبا حضور مسؤلین شهرستانی و شهری از زحمات 
مهندس عباس کشــاورز به جهت ۳ ماه سرپرســتی شهرداری 
مشکین دشــت تجلیل و دکتر سلگی به عنوان سرپرست جدید 

شهرداری مشکین دشت معارفه گردید. 
در جلسه فوق العاده شورای شهرمشکین دشت دکتر سلگی با 
اکثریت آراء بعنوان سرپرســت جدید شهرداری مشکین دشت 
انتخاب شد. لازم به ذکر است دکتر علی سلگی  بعنوان شهردار، 
توســط اعضای شورای شهر انتخاب گردیده و تا زمان صدور 
حکم از ســوی اســتانداری البرز، بعنوان سرپرست شهرداری 
مشــغول به خدمت شدند. دکتر سلگی در کارنامه خود به مدت 

دو سال شهردار شهر ملارد را در استان تهران دارد.
همت و تلاش شرکت عمران مهستان:

ارائه خدمات ماندگار به شهروندان ادامه دارد
 به گــزارش روابــط عمومی 
شرکت عمران، عضو هیات مدیره و 
سرپرست شرکت عمران به همراه 
سایر اعضای هیات مدیره و مدیران 
این شــرکت در ادامه بازدیدهای 
میدانی از پروژه های ســطح شهر، 
روند پیشــرفت عملیات اجرایی 
پروژه هــای خدماتی که بصورت 
مشارکتی در حال ساخت هستند را 
مورد بازدید و بررســی قرار دادند. براساس این گزارش، پروژه 
هایی که مورد بازدید قرار گرفتند عبارتند از: پروژه مســکونی و 
فضای سبز آرمان در فاز ۳،پروژه مسکونی سپید در فاز ۴،پروژه 
تجاری ماهان در فاز ۴،پروژه تجاری آریا در فاز ۲، پروژه تجاری 
پارسا در فاز ۳،پروژه تجاری پارمیدا غرب هیدروپونیک فاز ۷. 
لازم به توضیح است با اتمام این پروژه ها بخش عظیمی از مشکلات 

شهروندان در تامین نیازهای اولیه زندگیشان حل خواهد شد.
هیچ خدمتی به ساخت و سازهای غیر مجاز 

خارج از بافت نباید ارائه شود
جلسه ستاد پیشگیری از ساخت 
و ســازهای غیرمجــاز در ایــن 
شهرســتان با حضــور فرماندار، 
دادستان و جمعی از رؤسای ادارات 

مربوطه برگزار گردید.
در این جلسه مسئولان ذی ربط 
به بیــان اقدامات انجام شــده در 
راســتای پیشــگیری از ساخت و 
سازهای غیرمجاز در نقاط مختلف 
شهرستان پرداخته و برنامه های آتی خود را پیرامون مدیریت این 
مهم ارائه نمودند.فرماندار نظرآباد در تشریح اهمیت همت جمعی 
جهت پیشــبرد امور اظهار داشــت :بخش اعظمی از پیشرفت و 
توسعه شهرستان طی ماه های گذشته نشات گرفته از همکاری و 
همدلی میان خادمان مردم در نظرآباد بوده است و بی شک همچنان 
همین روال همکاری و همدلی برای پیشــبرد امور ادامه خواهد 
داشــت تا بتوانیم دست در دســت یکدیگر خادمان خوبی برای 
مردمی که لایق بهترین ها هستند بوده و رضایتشان را که رضایت 
الهــی را در پی دارد جلب نماییم.وی در ادامه در ارتباط با انواع 
ساخت و سازها عنوان نمود :مجموعاً دو نوع ساخت و ساز داریم 
که بخشــی از آن داخل محدوده و مجاز بوده و گزینه دوم خارج 
از محدوده میباشد که تغییر کاربری بوده و جرم محسوب می شود 
که به حمدالله با مدیریت مطلوب این مهم در شهرســتان نظرآباد 
توانســته ایم افــزون بر حفــظ کاربری اراضی، رتبه نخســت 

کشاورزی را نیز از آن خود نماییم.

از میان خبرها

خبر

تقاطع غیرهمسطح فلکه اول رجایی شهر از پیچیده ترین پروژه های شهری است 

رئیس اداره حفاظت محیط زیست کرج 
گفت: توزیع ســوخت یورو۴ پاسخگوی 
نیاز استان البرز نیست در نتیجه آلودگی 

هوا را در پائیز و زمستان به همراه دارد.
امیدرضا تونی در گفت وگو با »تیتر یک«، 
گفت: با آغاز ســرما و تشدید آلودگی هوا و 
عبور از شرایط ناسالم برای گروه های حساس، 
کارگروه اضطرار تشکیل می شود. مصوبات 
کارگروه اضطرار آلودگی هوا، آسیب وارده به 
مردم را اســتان البرز را به حداقل می رســاند.تونی با اشاره به اینکه فعالیت های عمرانی 
شــهرداری ها باید متوقف شود، اظهار داشت: پلیس راهور باید با خودرو های آلاینده و 
دودزا برخورد کند.در کلانشــهر کرج به جمل و نقل عمومی پرداخته نشده است و حتی 
متأســفانه اتوبوس های شــهری هم عامل ایجاد آلودگی هوا هستند.رئیس اداره حفاظت 
محیط زیســت کرج اظهارکرد: آلودگی هوا در شــهر کرج مرتبط با وسائل نقلیه بوده و 
خودرو ها و سوخت هم به استاندارد کامل نرسیده اند.به دلیل وارونگی دما آلودگی هوای 
ناشی از خودرو ها را تشدید می کند و متاسفانه در فصل پائیز شاهد هوای ناسالم خواهیم 
بود.خوشبختانه تا کنون وارد مرحله ای که با بحران سوخت گاز مواجه شویم و نیروگاه 
ناچار به استفاده از سوخت مایع شود، نشده ایم.امیدواریم با صرفه جویی مردم و تمهیدات 
دولت، کشــور وارد چرخه استفاده از ســوخت مایع نشود. وزارت نفت مکلف به تولید 
سوخت پاک است و با مصوبات هیأت دولت و قانون هوای پاک جایگاه ها بررسی خواهند 
شد.سوخت پاک یورو ۴ به میزان نیاز استان البرز توزیع نمی شود و تلاش دولت این است 

که آن را به  جایگاه های کلانشهر ها تزریق کند.

معاونین  شــورای  جلســه  چهلمین 
شــهرداری چهارباغ به ریاست مهندس 
موسوی شهردار چهارباغ و با حضور قائم 
مقام، روسای حراست و بازرسی و معاونین 
اداری مالی، خدمات شــهری، فرهنگی 
اجتماعــی، عمرانی، رئیــس اداره مالی، 
سرپرست ادارات فضای سبز، و  شهرسازی 

و حقوقی در دفتر شهردار برگزار شد. 
شورای معاونین شهرداری چهارباغ در این 
جلسه در خصوص آغاز نهضت عمرانی در شهر چهارباغ و نواحی ملک آباد، مهدی 
آباد و شهرک ابریشم، اجرای وسیع عملیات درختکاری، برگزاری چهارشنبه جهادی 
در شــهرک ابریشــم، تحویل راه های محدوه شهری از اداره راهداری، امکان سنجی 
زمین موصوف به معدن برای اجرای نمایشــگاه و جشــنواره گل و گیاه، رسیدگی به 
پرونده هــای درآمدی و.. به بحث و تبــادل نظر پرداختند و تصمیمات مقتضی اتخاذ 
شــد. جلسه شورای معاونین شهرداری چهارباغ یک شــنبه هر هفته از آبان ۱۴۰۱ 
تاکنون به طور منظم با حضور شــهردار و معاونین شــهرداری از ساعت 6 صبح در 
دفتر شهردار برگزار می شــود و چهلمین جلسه شورای معاونین شهرداری چهارباغ 
بود که این تعداد و حجم جلســات شــورای معاونین در ادوار و طول ۱۸ سال گذشته 
فعالیت شهرداری، بی سابقه می باشد. ساعت ۸ صبح در خلال برگزاری جلسه شورای 
معاونیــن، وفق روال هر صبح، صلوات خاصه امام رضا )ع( تحت عنوان ســاعت ۸ 
عاشــقی در ساختمان شهرداری طنین انداز شد و اعضای شورای معاونین شهرداری 

رو به حرم مطهر امام رئوف، ایستاده به خواندن صلوات خاصه پرداختند.

عرضه حداقلی سوخت یورو ۴ عامل 
آلودگی هوای البرز است

چهلمین جلسه شورای معاونین 
شهرداری چهارباغ برگزار شد

 نشســتی با حضور مهندس جعفری اسکندرلو و 
سردار حسینی دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد 
مخدر استان و حمید کریمی رئیس مرکز نیکوکاری 
بازاریان و اصناف و جمعی از خیرین شهرســتان و 
استان پیرامون برگزاری اولین همایش بزرگ)جشن 
زندگــی و آغاز رهایی( همزمان با ســالروز ولادت 
حضــرت زینب)س( برگزار شــد؛ ضمنــا درباره 
برنامه های پیش روی بسیار ارزشمندی که قرار است 

صورت پذیرد به زودی اطلاع رسانی خواهد شد.
ســردار حسینی در ابتدای جلســه به اقدامات صورت 
گرفته پرداخته و با بیان اینکه اقدامات چشمگیری طی ۲ 

ســال اخیر در زمینه راه اندازی مراکز بازپروری معتادان 
در اســتان البرز صورت گرفته است افزود: هر گونه اقدام 
در زمینه کمک به توســعه مراکز بازپروری معتادان از 
آسیب های دامنگیر جامعه خواهد کاست.سردار حسینی در 
ادامه خاطر نشــان کرد: حــدود ۲۲۰۰ تخت تا بهمن ماه 
امســال به مراکز بازپروری معتادان اســتان البرز اضافه 
خواهد شد. جعفری اسکندرلو فرماندار شهرستان  چهارباغ  
نیز در این نشســت با اشاره به اقدامات موثری که طی ۲ 
ســال اخیر به همت اســتاندار محترم و خیرین گرانقدر و 
مســئولان در این زمینه صورت گرفته است، بیان کرد: از 
بدو تشکیل دولت سیزدهم اقدامات خوبی در استان در این 

زمینه صورت گرفته و 
نتایج آن درسطح شهر و 
شهرســتان و اســتان 
مشهود است.وی به راه 
اندازی اولین کمپ ماده 
۱6 مجهز در استان که 
نمونه شاخص کشوری 
محسوب میشود اشاره 

کرد و با تاکید بر ضرورت اقدامات پیشگیرانه در جامعه 
افزود: کمیته های درمان، پیشــگیری و نگهداری و.. باید 

فعال تر و اقدامات موثرتری در این زمینه داشته باشند.

فرمانداری چهارباغ:

ضرورت اقدامات پیشگیرانه درزمینه اعتیادبه موادمخدر



با عنوان جشنواره »قلم برتر« برگزار شد؛

جلسه اعطای احکام اعضای شورای 
سیاستگذاری و دبیر اجرایی هفتمین 
جشنواره مطبوعات، خبرگزاری ها و 

پایگاه های خبری استان البرز

  جلسه اعطای احکام اعضای شورای سیاستگذاری و دبیر 
اجرایــی هفتمین جشــنواره مطبوعات، خبرگــزاری ها و 
پایگاه های خبری اســتان البرز با عنوان جشنواره »قلم برتر« 

برگزار شد.
طی نشســتی در اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز، احکام اعضای شــورای سیاســتگذاری و دبیر اجرایی 
هفتمین جشنواره مطبوعات، خبرگزاری ها و پایگاه های خبری 
استان البرز با عنوان جشنواره»قلم برتر« به آنان اعطا گردید.
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
البرز، سعید جابری انصاری، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان البرز و رئیس شورای سیاستگذاری هفتمین جشنواره 
مطبوعات، خبرگزاری ها و پایگاه های خبری استان البرز، علی 
نوروزی، معاون فرهنگی و رسانه ای و محمد طاهری رئیس 
گروه رســانه ای اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی البرز، 
همچنین رضا عباس زاده، رئیس هیات مدیره و مدیر عامل خانه 
مطبوعات اســتان البرز و ابراهیم نوروزی فر، مسئول بسیج 
رسانه استان البرز را به عنوان اعضای شورای سیاستگذاری 
جشنواره»قلم برتر« و رضا عباس زاده رئیس هیات مدیره و 
مدیر عامل خانه مطبوعات استان البرز را به عنوان دبیر اجرایی 
این جشنواره منصوب کرد.گفتنی است ارزیابی مهارت ها و 
شناســایی برترین های رسانه ای اســتان البرز، ارتقای سواد 
رســانه ای، معرفی فرصت ها و ظرفیت های رسانه ای، تولید 
آثار محتوایی در موضوعات جشنواره و مقابله با آسیب های 
اجتماعی اهداف این جشنواره می باشد و علاقمندان می توانند 
آثار خود را در موضوعات مطرح شــده ارسال کنند.همچنین 
علاقمندان می توانند آثار تولیدی خود را مطاابق با زمانبندی 
و مقررات جشنواره، تا 15 آذر ماه 1402 در سامانه جشنواره 

www.alborz.pressfestival.ir   بارگذاری نماید.
مدیریت شهری محمدشهر:

بازدید از روند تکمیل مجتمع فرهنگی آدینه
خبر محمدشهر: رضا عزیزی 
رئیس و کریــم قدیانلو نایب 
رئیس شــورای اسلامی شهر 
محمدشهر با حضور در مجتمع 
فرهنگــی مذهبــی آدینــه از 
نزدیک در جریان روند تکمیل 
این پروژه قرار گرفتند. رئیس 
و نایب رئیس شورای اسلامی 
شــهر محمدشــهر در این بازدید که با همراهی امام جمعه 
محمدشــهر و رئیس اداره فنی و نظــارت بر پروژه های 
عمرانی شهرداری صورت پذیرفت، ضمن تقدیر و تشکر 
از زحمات دســت اندرکاران و عوامل این پروژه، بر لزوم 
افتتــاح و بهره بــرداری از آن در دهه فجر امســال تاکید 
کردنــد.لازم به ذکر اســت که پــروژه مذکور به منظور 
اســتقرار یافتن ادارات فرهنگی شهر بصورت متمرکز در 

مجتمع آدینه در حال اجرا می باشد.

اداره فرهنگ وارشاد ساوجبلاغ:
برگزاری دومین جلسه کارگروه ساماندهی رسانه

دومیــن نشســت کارگروه 
ســاماندهی قرارگاه رسانه در 

ساوجبلاغ برگزار شد.
به گــزارش روابط عمومی 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
شهرستان ساوجبلاغ، در دومین 
جلســه کارگروه ســاماندهی 
قرارگاه رسانه، فضای مجازی و 
ســایبری جهاد تبییــن فرمانداری این شهرســتان علاوه بر 
پیگیــری مصوبات قبل در خصوص تهیه طرح ســامان دهی 
رسانه و فضای مجازی برای ارایه در قراگاه شهرستان بحث 
و تبادل نظر صورت گرفت. محمد سجاد احسان فر، سرپرست 
اداره فرهنگ و ارشــاد اسلامی شهرستان ساوجبلاغ در این 
نشســت ضمن تاکید بر لزوم فعالیت و همکاری رســانه ای 
کلیه دستگاه ها و نهادها با رسانه ها و پایگاه های خبری رسمی 
و شناســنامه دار، همکاری همه دســتگاه ها از جمله دستگاه 
قضایی را در نیل به تعالی رسانه ای بسیار مهم و موثر دانست 
و عنوان کرد هدایت و راهنمایی تمامی کانال ها و گروه های 
خبری به ثبت در ســامانه جامع رسانه های کشور به نشانی: 
https://e-rasaneh.ir ضرورت دارد. شایان ذکر است 
در این نشســت در خصوص تعامل دستگاه ها در ایجاد رویه 
واحــد و نیز برگزاری برنامه های آموزشــی و تجمیعی در 

مناسبت ها و تجلیل ها تصمیماتی اخذ شد.

مدیر کل بهزیستی استان البرز:
خانواده دارای چهار معلول 
در چهارباغ البرز خانه دار شد

مدیرکل بهزیستی استان البرز اعلام 
کــرد: یک خانواده دارای چهار فرزند 
معلول با اهتمام بهزیســتی، خیرین و 
سایر دستگاه های حمایتی در شهرستان 

باغ این استان صاحب خانه شد.
وجیهــه محمــدی فلاح   افــزود: با 
حمایت بهزیســتی یک واحد مسکونی 
با صــرف ۶ میلیارد ریــال اعتبار در 
روستای اغلان تپه شهرستان چهارباغ 

احداث و به این خانواده اهدا شــد.وی بیان کرد: یکی از اهداف سازمان 
بهزیســتی در سال های اخیر، تامین مســکن مددجویان است که ساخت 
خانه برای خانواده های معلولان در اولویت قرار گرفته اســت.محمدی 
فلاح گفت: البرز رتبه برتر کشور در تامین مسکن مددجویان بهزیستی 

به خود اختصاص داده است.

مدیرکل میراث فرهنگی البرز خبر داد؛
لزوم ساماندهی محوطه های تاریخی البرز

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی البرز گفت: 
ســاماندهی محوطه های تاریخی ارزشمند استان، ظرفیت خوبی برای 

رونق گردشگری تاریخی و فرهنگی در استان البرز ایجاد می کند.
رحیم خاکی در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشــاره به برگزاری جلســه 
ســاماندهی و احیای تپه دشت بهشــت که با حضور معاون و کارشناسان 
میراث فرهنگی استان و همچنین شهردار محمدشهر و تنی چند از معاونان 
ایشــان برگزار شــد گفت: امکان سنجی ایجاد ســایت موزه در محل تپه 

تاریخی دشت بهشت در حال بررسی و انجام است.
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز افزود: مقرر 
است دراین خصوص نشست های مشترک و جلسات کارشناسی بیشتری 
در آینده صورت گرفته و طرح آن در شورای فنی استان و وزارت متبوع 
بررســی شود.خاکی ادامه داد: در ســال ۹۸ تعیین عرصه و حریم این تپه 
تاریخی صورت گرفته و امســال نیز به ســبب مشــکلات حقوقی برای 
تعدادی از مالکان، نقشــه مجدداً مورد بازنگری قرار گرفت که به زودی 
اصلاح و ابلاغ می شــود.این تپه مربوط به دوران پیش از تاریخ، تاریخی 
و اســلامی اســت که در تاریخ 10 دی 1۳۸1 با شماره ی ثبت ۶5۶۹ در 

فهرست میراث ملی به ثبت رسیده است.
مدیریت شهری هشتگرد:

بازدید از کتابخانه الهادی 
به مناسبت هفته کتاب و کتاب خوانی

به گــزارش اداره روابــط عمومی 
شــهرداری و شورای اســلامی شهر 
هشــتگرد،به مناســبت هفته کتاب و 
کتــاب خوانــی از این هفته شــهردار 
هشــتگرد به همــراه رئیس شــورای 
اســلامی شهر از کتابخانه الهادی شهر 
هشتگرد بازدید و به رسم ادب چند جلد 
کتــاب به ایــن مــکان فرهنگی هدیه 
نمودند و این روز را به ریاســت اداره 

کتابخانه ها و پرســنل این اداره تبریک گفتند.مهندس رئیسی در حاشیه 
این دیدار اظهار داشت : هفته کتاب و کتاب خوانی فرصت مغتنمی است 
تا از تلاشــگران این عرصه تشــکر و قدردانی کنیم. رشــد، تعالی و 
بالندگی هر شهر در افزایش انگاره های درونی شهروندان آن شهر نهفته 
اســت و الفت با یار مهربان می تواند ســبب ارتقای شخصیتی فرد شود.
مهندس کاشــف ریاست شورای اسلامی شهر هشتگرد نیز اذعان کرد : 
خوشــبختانه وجود کتابخانه های سطح شهر با تهیه آرشیوی مناسب از 
موضوعــات علمی می تواند فراهم کننده بســترهای لازم برای علاقه 
مندان این عرصه باشد.کاشــف تأکید کرد : رسوخ فرهنگهای بیگانه به 
شــریان زندگی مردم جزء خطرات امروز جامعه اســت و نویسندگان 
می توانند با زنده نگه داشــتن ارزشــها و تبین آن به مردم نقش سازنده 

ای در پاسداشت فرهنگ ایرانی اسلامی داشته باشند.

کمیته ی ساماندهی کیوسک های مطبوعاتی شهر در 
شهرداری مِهِستان شروع به کار کرد

به گزارش روابط عمومی شورای اسلامی و شهرداری مِهِستان دکتر 
گلرخی شــهردار بــا اعلام این خبر گفت: با توجــه به اهمیت موضوع 
ســاماندهی فضاهای کســب و کار سطح شــهر به ویژه کیوسک های 
مطبوعاتی و تأکید اعضای محترم شورای اسلامی شهر بر این موضوع، 
در راستای انجام وظایف ذاتی شهرداری و همچنین ایفای حقوق عامه، 
کمیتــه ای بــا محوریت واحد های اصناف و اجراییات شــهرداری و با 
حضور یکی از اعضای شورای اسلامی شهر تشکیل و جلسات اولیه ی 

آن برگزار شد.
گلرخی افزود: تشــکیل بانک اطلاعاتی و پرونده ی صنفی کیوسک 
ها، الزام بهره بردار کیوسک به رعایت اصول بهداشتی، صنفی و حقوق 
عامه، زیباســازی کیوســک و عدم تعرض به مسیرها و... از مهمترین 
مواردی است که در راستای ساماندهی کیوسک های مطبوعاتی سطح 

شهر در این کمیته پیگیری و اجرایی خواهد شد.
داره فرهنگ و ارشاد چهارباغ: 

برگزاری اولین دوره آموزشی نحوه فروش محصولات 
بانوان کارآفرین در فضای مجازی

به گزارش روابط عمومی اداره فرهنگ و ارشــاد اســلامی شهرستان 
چهارباغ: عباس میرزاوند سرپرســت اداره فرهنگ و ارشــاد اســلامی 
شهرســتان چهارباغ ابراز داشــت: برای اولین بار کارگاه آموزشی ویژه 
بانوان کار آفرین که درحوزه مشــاغل خانگی فعال هســتند در شــهرک 

ابریشم شهرستان چهارباغ برگزار شد.
میرزاوند ادامه داد: در راســتای مهارت اموزي در مناطق کم برخوردار، با 
همکاری موسسه فرهنگی هنری شمیم جوان البرز  و کارگروه اشتغال شهرستان 
چهارباغ، کارگاه آموزشــی نحوه تبلیغ و ارائه محصول در فروشــگاه های 
مجازی و پیام رســان ها به بانوان کارآفرین آموزش داده شــد.این برنامه از 
ساعت 15 روز چهارشنبه 24آبان1402در مسجد امام حسن مجتبي )ع( با 

حضور فعالان عرضه محصولات خانگي برگزار شد.

جابری انصاری ۲۴ آبان ماه، روز 
کتــاب وکتابخوانــی را به اهالی 
بویژه  فرهنگ، هنــر و رســانه 
فرزانگان و اندیشــمندان استان، 
اساتید دانشگاه و حوزه، معلمان، 
ناشرین، نویسندگان و عموم مردم 
علاقه مند به کتــاب و کتابخوانی 

تبریک و تهینت گفت.
به گزارش کوه ســرفراز بــه نقل از 
روابــط عمومــی اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اســلامی اســتان البرز، جابری 

انصاری، مدیرکل،در خصوص روز 24 
آبان روز کتاب و کتابخوانی،  با اشــاره 
بــه ” کلام مقــام معظــم رهبــری که 
می فرماینــد: ســلامت فکــری را بــا 
کتاب خوانــی تامین کنید؛ از کتاب های 
خوب، راه گشــا، راهنما -که از ســوی 
متفکّــران و نویســندگان خوب ما تهیّه 
شــده و در اختیار ما گذاشــته شــده- 
اســتفاده کنید و بخوانید”،  ادامه دادند : 
اینجانب ضمن تبریک 24 آبان ماه، روز 
کتاب، کتابخوانــی و ” کتابدار ”، این 

مناسبت ویژه را  به محضر حضرت آیت 
الله حســینی همدانی نماینــده معزز و 
محترم ولی فقیه در اســتان که خود جزء 
نوادر ایــن عرصه بشــمار می روند و 
همچنین دکتر عبداللهی استاندار فهیم و 
حامــی کتــاب و کتابخوانــی، اهالی 
فرهنگ، هنر و رســانه استان و همچنین 
فرزانگان ، اندیشمندان،  اساتید دانشگاه 
و حوزه، معلمان، ناشران، نویسندگان و 
عمــوم مردم علاقــه مند بــه کتاب و 
کتابخوانی تبریک عرض می نمایم. دبیر 

شورای فرهنگ عمومی استان البرز در 
خصوص اینکه امسال کرج شهر “خلاق 
کتاب و کتابخوانی” در کشور را به خود 
اختصاص داده است اظهار داشت : جامعه 
وقتــی فرزانگی و ســعادت می یابد که 
مطالعه کار روزانه اش باشد وهر انسانی 
که در فرهنگ تولید کتاب، نگهداری 
کتاب، اشــاعه کتاب و خواندن کتاب 
ســهیم باشــد مورد احتــرام و عزت 
همیشگی است. جابری انصاری افزود : 
بهره برداری نادرست از فضای مجازی 
می تواند یکــی از موانع کتابخوانی در 
کشــور باشد. بحران آمار پایین مطالعه 
روزانــه در ایران از یک ســو و تلاش 
مســئولان برای افزایش آن از ســوی 
دیگر باعث اســتفاده هرچه بیشــتر از 
ظرفیت های فضای مجازی برای ترویج 
فرهنگ کتاب و کتابخوانی می شود. بر 
همگان روشــن اســت کــه مطالعه و 
کتابخوانی یک راه کم هزینه و موثر در 
افزایــش آگاهی و بالا بــردن کیفیت 
زندگی افراد می باشــد، در واقع باید به 
گونه ای عمل کرد، که فضاهای مجازی؛ 
فرصتی برای رشــد و مطالعه باشــد نه 
تهدید. و بطور کلی همزمان با مطالعه ی 
کتاب های چاپی، حوزه نشر الکترونیکی 

نیز رشد و توسعه یابد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز:

بهره برداری نادرست از فضای مجازی می تواند 
یکی از موانع کتابخوانی در کشور باشد

معاون پرورشــی و فرهنگی آموزش و 
البرز گفت: مدرســه  پرورش اســتان 
می تواند در مصونیت بخشــی کودکان و 
نوجوانان در مقابل آسیب های اجتماعی 

به عنوان یک کانون تربیتی عمل کند.
ســردار فتح اللهی در گفت وگو با خبرنگار مهر 
ضمــن قدردانــی از تلاش هــای دانش آموزان، 
خانواده ها و همکاران فرهنگی برای مشارکت در 
عرصه مبارزه با اعتیاد و آسیب های اجتماعی گفت: در سند تحول بنیادین آموزش و 
پرورش به تمامی ساحت های وجودی و تربیتی دانش آموزان از جمله تربیت آنان برای 
مراقبت از خود در برابر اعتیاد و آسیب های اجتماعی توجه و تاکید شده است؛ در این 
راســتا می بایست همه عواملی که به نوعی در تحصیل و تربیت دانش آموزان اخلال 
ایجاد می کنند را شناسایی و نسبت به رفع آنها اقدام نمائیم.فتح اللهی افزود: هر ساله 

هفته مبارزه با اعتیاد و آسیب های اجتماعی در سطح مدارس کشور از بیست و دوم تا 
بیست و هشتم آبان ماه به صورت هماهنگ برگزار می شود و با توجه به عناوین روز 
شمار این هفته که بر روی عوامل کمک رسان در مقابله با اعتیاد و آسیب های اجتماعی 
متمرکز شده است، برنامه های متنوعی در مدارس اجرا می شود.امروز استفاده از نقش 
کلیدی و محوری خانواده در پیشگیری از سو مصرف مواد مخدر، یکی از اساسی ترین و 
موفق ترین راه های مقابله با این پدیده شوم محسوب می شود و در این مسیر استفاده از 
ظرفیت تشکل های مردمی و نیز خانه یاریگران زندگی می تواند در کاهش آسیب های 
اجتماعی مؤثر باشد؛ همچنین برگزاری کارگاه های آموزشی، توانمندسازی دانش آموزان، 
اولیا و مشــاوران تربیتی می تواند نویدبخش موفقیت های بیشتر در این مسیر سخت و 
پیچیده باشــد.فتح اللهی در پایان تصریح کرد: معاونت پرورشی و فرهنگی آموزش و 
پرورش استان البرز برای مشارکت در گسترش همکاری جهت توسعه برنامه ها و خدمات 
پیشگیری و کاهش آسیب های اجتماعی اعلام آمادگی نموده و می تواند همگام با دیگر 

دستگاه ها در شناساندن آسیب های اجتماعی به دانش آموزان قدم بردارد.

اخبار

میراث  اداره کل  معــاون گردشــگری 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی 
اســتان البرز اعلام کرد: باغ ویلاهاو مراکز 
اقامتــی غیر رســمی در ۲ شهرســتان 
ساوجبلاغ و چهارباغ در غرب این استان به 
شــرط دریافت مجوز قانونی می توانند به 

فعالیت خود ادامه دهند.
وی با بیان اینکه طی یک سال گذشته با بررسی های 
صورت گرفته، زیرســاخت های اقامتی مناســبی در 
مناطق ییلاقی اســتان شامل روســتاهای شهرستان 
ساوجبلاغ مانند کردان، کوهسار، سهیلیه و شهرستان 
چهارباغ شناســایی شده اما از آنجایی که فاقد مجوز 
هستند در زمره تأسیسات گردشگری اقامتی محسوب 
نمی شوند که باعث مشکلاتی از لحاظ امنیتی می شود.
علی محمدی با اشاره به اینکه مکاتبات لازم برای 
ســاماندهی واحدهای اقامتی ساوجبلاغ و چهارباغ 

صورت گرفته اســت، گفت: در گذشته اطلاع رسانی 
رسانه ای در خصوص ســاماندهی باغ ویلاهای فاقد 
مجــوز صورت گرفته و اکنــون فراخوان میدانی در 
ســطح شهرستان از طریق بیلبوردهایی اطلاع رسانی 
به مالکان باغ ویلاها برای دریافت مجوز قانونی انجام 
و برای تســهیل در اقدام بهره برداران، سایت مربوطه 
برای دریافت مجوز اولیه توسط مالکان معرفی شده 
اســت. بهره برداران می توانند برای دریافت مجوز به 
سامانه ملی مجوزهای کسب و کار)g4b( یا سامانه 
جامــع نظــارت، آمــار و اطلاعــات تأسیســات 
گردشــگری)جانا( مراجعه کنند.علی محمدی با بیان 
اینکــه اداره کل میراث فرهنگی به هیچ وجه به دنبال 
تعطیلی تأسیســات اقامتی گردشگری نیست بلکه به 
دنبال ســاماندهی است، افزود: با مجوز دار شدن باغ 
ویلاها، مسافران در سامانه جانا رصد و ثبت می شوند 
که اقدامی مناســب برای بهره برداران، تأمین امنیت 

گردشگران و همچنین به منظور ارتقا سطح گردشگری 
اســتان اســت.طبق گــزارش رســمی تاکنون یک 
هزارو۸00 باغ ویلا فاقد مجوز در سطح استان البرز 

شناسایی شده است.

شناسایی ۱۸۰۰ باغ ویلا فاقد مجوز در سطح استان؛

دریافت مجوز شرط ادامه  فعالیت مراکز اقامتی غیر مجاز در غرب البرز
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4 فرهنگ و هنر معاون آموزش و پرورش البرز مطرح کرد؛

ظرفیت مدارس برای مصونیت بخشی کودکان در مقابل آسیب های اجتماعی

ملیحه اکبری در حاشــیه بازدید از بوســتان بانوان فردیس که روز 
چهارشنبه انجام شد، با بیان اینکه فاز اول پارک بانوان در مساحت هزار 
و ۲۰۰ متر مربع با پیشرفت فیزیکی ۹۰ درصدی همراه است، اظهار کرد: 
با تلاش مدیریت ســیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری فردیس 
عملیات های دیوارکشی، زیرسازی و احداث پیاده راه این پارک به پایان 

رسیده است.
اکبــری با بیان اینکه بانوان نیمی از جامعه هســتند و تحقق مطالبات آن ها برای 
مدیریت شهری فردیس از اهمیت بالایی برخوردار است، خاطرنشان کرد: عملیات 
اجرایی فاز دوم این بوستان نیز در مساحت هزار و 500 متر مربعی به زودی آغاز 
می شــود و قرار است دارای امکاناتی همچون کافه و رستوران، فضای رفاهی و... 
باشدو اعتبار در نظر گرفته شده برای احداث فاز اول بوستان بانوان فردیس حدودا 
۷0 میلیارد ریال اســت.دبیر شورای اسلامی شــهر فردیس با بیان اینکه مجموعه 
بانوان فردیس با هدف ایجاد حس امنیت، افزایش کیفیت زندگی اجتماعی و احترام 
به مقام و حقوق بانوان احداث می شــود، تصریح کــرد: احداث چنین فضاهایی در 

راستای افزایش سلامت روان و جسم بانوان از اهمیت بالایی برخوردار است.

رئیــس اداره ورزش و جوانان 
شهرستان چهارباغ گفت :جامعه 
ورزش شهرســتان بــا حضور 
پرشــور و باشکوه در راهپیمایی 
روز شــنبه 2۷ آبان 1402 بار 
دیگر بــا آرمان های ملت مظلوم 
فلســطین تجدیــد پیمــان و بر 
ایســتادگی و حمایــت از قدس 

شریف تأکید خواهد کرد.
مهنــدس حمــزه زاده افزود: 
راهپیمایی باشکوه حمایت از غزه 
با حضور ورزشــکاران و  جوانان 
در کنــار مــردم ولایتمــدار و 
مســئولان ارزشــمدار چهارباغ 
ساعت 15 روز شنبه 2۷ آبان ماه 
از مســجد جامع ملــک آباد تا 
مصلای نماز جمعه برگزار خواهد 
شــد. در راهپیمایی روز شــنبه، 
جامعــه ورزش و جوانان از جمله 
و  پیشکســوتان  قهرمانــان، 
مســئولان هیئــات ورزشــی و 
رشــته های مختلف با حضوری پرشور و باشکوه، بار دیگر فریاد مرگ بر آمریکا و 
مرگ  بر اسرائیل خود را در حمایت از مردم مظلوم فلسطین طنین انداز خواهند کرد.
در این راهپیمایی باشکوه، جوانان و ورزشکاران همپا با مردم و مسئولان شهرستان، 
ضمن محکوم کردن جنایات رژیم غاصب صهیونیستی بر ادامه مقاومت اسلامی و 
ایســتادگی برابــر زیاده خواهی ها و تجــاوزات بی رحمانه اســرائیل جنایتکار و 

کشورهای غربی حامی این رژیم جعلی، تأکید خواهند کرد.

پیشرفت فیزیکی ۹۰ درصدی

 بوستان بانوان فردیس

حضور پر شور جامعه ورزش شهرستان 
چهارباغ در راهپیمایی حمایت از غزه


